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185. redna seja Vlade RS 
 
 
Vlada spreminja odlok in zvišuje letošnje odhodke ZZZS 
 
Vlada je danes določila besedilo sprememb odloka o okviru za pripravo proračunov sektorja 
država za obdobje od leta 2018 do leta 2020, in sicer v delu, ki se nanaša na Zavod za zdravstveno 
zavarovanje Slovenije (ZZZS) v letu 2018. Spremembe odloka bodo omogočile zvišanje letošnjih 
odhodkov ZZZS, kar je posledica pritoka višjih socialnih prispevkov. Cilj sprememb je povečati 
dostopnost zdravstvenih storitev, potencialno skrajšati čakalne dobe v zdravstvu in zagotoviti 
boljšo oskrbo zavarovanih oseb. Spremembe odloka mora sprejeti DZ. 
 
Vlada odlok o okviru za pripravo proračunov sektorja država v skladu z zakonom o fiskalnem 
pravilu pripravi vsako leto aprila, in sicer za naslednja tri leta, potrdi pa ga državni zbor. Odlok 
vzpostavlja ključne javnofinančne okvire, ki jih je treba zasledovati s ciljem odgovornega 
javnofinančnega načrtovanja. Odlok med drugim opredeljuje najvišji možni obseg izdatkov za 
sektor država in posamezne blagajne javnega financiranja - za državni proračun, proračune občin, 
pokojninsko in zdravstveno blagajno.  
 
Vlada je danes določila, da se odlok o okviru za pripravo proračunov sektorja država za obdobje 
od leta 2018 do leta 2020 spremeni, in sicer v delu, ki se nanaša na ZZZS za leto 2018. Višja 
gospodarska rast je namreč vplivala na višje prihodke ZZZS v prvi polovici letošnjega leta 
(predvsem so se zvišali prispevki za socialno varnost zaradi višje zaposlenosti), zdravstvena 
politika pa je ena od prioritet vlade, zato se s predlaganim odlokom zvišuje zgornja meja 
odhodkov ZZZS ob t. i. scenariju nespremenjenih politik.  
 
Zgornja meja odhodkov se zvišuje z 2,847 milijarde evrov na 2,882 milijarde evrov oz. za 35 
milijonov evrov, za kolikor se bodo na podlagi realizacije poslovanja ZZZS v prvem letošnjem 
polletju, znane realizacije v juliju in ocene do konca leta v primerjavi s sprejetim finančnim 
načrtom lahko povečali letošnji prihodki ZZZS. 
 
ZZZS bo višje prihodke zato primarno namenil za ukrepe, ki bodo povečali dostopnost 
zavarovanih oseb do zdravstvenih storitev, skrajšali čakalne dobe ter izboljšali oskrbo 
zavarovanih oseb. Predvidena poraba sredstev je osredotočena na plačilo povečanega obsega 
večine zdravstvenih storitev tako na primarni kot tudi na sekundarni in terciarni ravni, kjer so 
nedopustno dolge čakalne dobe.  
 
Na ta način naj bi znižali ali vsaj ustalili število čakajočih in skrajšali pričakovane čakalne dobe na 
najbolj kritičnih področjih. Natančen razrez porabe 35 milijonov evrov dodatnih sredstev bo sicer 
določen v postopku partnerskih dogovarjanj v okviru aneksa 2 k splošnemu dogovoru za 
pogodbeno leto 2018. 
 
Vlada bo spremembe posredovala državnemu zboru v sprejem po nujnem postopku in fiskalnemu 
svetu v oceno.  
 
Dvig zgornje meje izdatkov ZZZS pomeni tudi potencialni dvig zgornje meje izdatkov sektorja 
država, vendar bodo ostale tri blagajne javnega financiranja na podlagi polletne realizacije ter 
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druge enote sektorja država v letu 2018 predvidoma lahko omogočile spoštovanje 
javnofinančnega cilja, kot je s t. i. scenarijem nespremenjenih politik določen v programu 
stabilnosti za leto 2018.  
 
Vir: MF 
 
 
Državni proračun ob polletju s 180 milijoni evrov presežka 
 
Vlada je danes sprejela poročilo o izvrševanju državnega proračuna v prvi polovici letošnjega leta. 
Proračun je do konca junija zabeležil 4,753 milijarde evrov prihodkov in 4,573 milijarde evrov 
odhodkov, kar pomeni, da je ob koncu prvega polletja izkazal 180,9 milijona evrov presežka. Ta bi 
lahko ob koncu leta presegel zastavljene načrte, z vidika srednjeročnega uravnoteženja širših 
javnih financ pa je pomembno tudi, da odhodki rastejo s počasnejšo dinamiko kot prihodki. 
 
V odloku o okviru za pripravo proračunov sektorja država za obdobje od leta 2018 do leta 2020 je 
za leto 2018 za državni proračun določen najvišji obseg izdatkov v višini 9,625 milijarde evrov in 
ciljni saldo v višini 0,1 odstotka tedaj napovedanega BDP. Sprejeti proračun 2018 je predvidel 
prihodke v višini 9,676 milijarde evrov prihodkov in s tem 50,9 milijona evrov presežka.  
 
Podatki kažejo, da je do konca junija proračun zabeležil 4,753 milijarde evrov prihodkov, kar je 4,4 
odstotka več kot v enakem obdobju lani in predstavlja 49,1 odstotka načrtovanih prihodkov glede 
na sprejeti proračun za 2018. Odhodki so v prvem polletju dosegli 4,573 milijarde evrov, kar je 1,8 
odstotka več kot v enakem obdobju lani in 47,5 odstotka načrtovanih odhodkov. Proračun je ob 
koncu prvega polletja tako izkazal 180,9 milijona evrov presežka. 
 
Na višje prihodke so vplivali predvsem za 6,9 odstotka oz. 266,8 milijona evrov višji davčni 
prihodki, ki predstavljajo glavni vir prihodkov državnega proračuna. Skupaj so v prvem polletju 
dosegli 4,139 milijarde evrov. Prihodkov iz naslova dohodnine je bilo za približno 738 milijonov 
evrov oz. 12,7 odstotka več kot v prvem lanskem polletju, prihodki od davka od dohodka pravnih 
oseb so se zvišali za 11 odstotkov na okoli 453 milijonov evrov, prihodki od DDV pa za 5,6 
odstotka na približno 1,752 milijarde evrov. To med drugim pripisujemo boljšim razmeram na 
trgu dela, boljšemu poslovanju podjetij in večji potrošnji. 
 
Na strani odhodkov so sredstva za plače, druge izdatke zaposlenim in prispevke delodajalcev pri 
neposrednih proračunskih uporabnikih v prvem polletju dosegla približno 621 milijonov evrov, 
kar je 4,8 odstotka več kot v enakem lanskem obdobju. Rast je predvsem posledica dogovora o 
ukrepih na področju stroškov dela. Za plačilo domačih in tujih obresti je državni proračun v prvi 
polovici leta namenil okoli 604 milijone evrov, kar je 8,2 odstotka manj kot v enakem lanskem 
obdobju. Izdatki za obresti so se znižali na račun aktivnega upravljanja dolga. 
 
Ocene realizacije za celotno letošnje leto kažejo, da bi skupni prihodki državnega proračuna lahko 
dosegli 9,707 milijarde evrov, odhodki pa 9,480 milijarde evrov. Po teh ocenah bi lahko ob koncu 
leta proračunski presežek dosegel 227 milijonov evrov. S tem bi državni proračun upošteval 
omejitve izdatkov iz odloka in prispeval k doseganju ciljnega salda za sektor država. V programu 
stabilnosti za letošnje leto je ocenjeno, da bo sektor država izkazal presežek v višini 0,4 odstotka 
BDP. 
 
Dolg državnega proračuna, ki je bil konec leta 2017 pri 28,74 milijarde evrov oz. 66,4 odstotka 
BDP, je na dan 30. junija letos dosegel 29.369 milijonov evrov oz. 63 odstotkov BDP, pri čemer je 
za BDP uporabljena pomladanska napoved Urada RS za makroekonomske iz letošnjega marca. Gre 
torej za stanje dolga državnega proračuna na polovici leta 2018, ki pa še ne upošteva vseh 
predvidenih odplačil v drugi polovici leta, medtem ko novo zadolževanje letos ni več predvideno. 
 
Financiranje projektov in ukrepov iz vseh treh bilanc državnega proračuna skupaj je bilo 
realizirano v višini 53,9 odstotka glede na sprejeti proračun 2018. Največ proračunskih sredstev je 
bilo v prvem polletju namenjenih za servisiranje javnega dolga in upravljanja denarnih sredstev 
(41,8 odstotka od celotne realizacije), izobraževanje in šport (12 odstotkov), socialno varnost (7,9 



odstotka) in pokojninsko varstvo (7,1 odstotka). Realizacija izvrševanja drugih politik pomeni 31-
odstotni delež v strukturi realiziranih izdatkov državnega proračuna.  
 
Vir: MF 
 
 
Vlada določila predlog zakona o trgu finančnih instrumentov 
 
Vlada je danes ponovno obravnavala in določila predlog zakona o trgu finančnih instrumentov, ki 
ga bo državnemu zboru predložila v obravnavo po nujnem postopku. Določila je tudi predloga 
sprememb zakona o upravljavcih alternativnih investicijskih skladov in zakona o investicijskih 
skladih in družbah za upravljanje, ki sta s prvim zakonom vsebinsko tesno povezana.  
 
Glavni namen zakona je prenos direktive o trgih finančnih instrumentov (MiFID II) v slovenski 
pravni red. S predlogom se med drugim podrobneje urejajo pravice vlagateljev, obveznosti 
investicijskih podjetij in nadzornih institucij. Določajo se tudi natančna pravila in postopki v zvezi 
s sistemom jamstva za terjatve vlagateljev oziroma celovito poplačilo zajamčenih terjatev 
vlagateljev.  
 
Ključne novosti, ki so v predlog zakona prenesene iz evropske zakonodaje, prinašajo predvsem 
obveznost trgovanja z izvedenimi finančnimi instrumenti na organiziranem trgu, zahteve po 
preglednosti za večji nabor finančnih instrumentov (emisijski kuponi), zahteve po preglednosti, ki 
veljajo pred in po trgovanju s finančnimi instrumenti (npr. objava podatkov o cenah finančnih 
instrumentov), zahteve, ki se nanašajo na algoritmično in visoko frekvenčno trgovanje ter 
vzpostavitev nadzora v zvezi s tem ter večje pristojnosti nadzornih organov in poenotenje sankcij.  
S predlogom zakona se zasleduje tudi cilj povečanja zaščite vlagateljev. Investicijska podjetja 
morajo namreč delovati v skladu z najboljšimi interesi strank, ko jim zagotavljajo investicijske 
storitve. Zaščititi morajo premoženje strank in zagotoviti, da so njihovi produkti oblikovani tako, 
da izpolnjujejo potrebe in ustrezajo končnim vlagateljem. Vlagatelji morajo prejeti obsežne 
informacije o ponujenih ali kupljenih produktih in storitvah. Poleg tega morajo investicijska 
podjetja zagotoviti, da se uspešnosti zaposlenih ne nagrajuje ali ocenjuje na način, ki je v nasprotju 
z interesi vlagateljev.  
 
Danes je vlada določila tudi predloga sprememb zakona o upravljavcih alternativnih investicijskih 
skladov in zakona o investicijskih skladih in družbah za upravljanje. S predlogoma sprememb 
obeh zakonov se določajo sklicevanja na nov predlog zakona o trgu finančnih instrumentov ter 
odpravljajo redakcijske nedoslednosti.  
 
Vlada je sicer že 2. februarja letos določila besedilo predloga sprememb zakona o trgu finančnih 
instrumentov in 1. marca letos besedili predlogov sprememb zakona o upravljavcih alternativnih 
investicijskih skladov ter zakona o investicijskih skladih in družbah za upravljanje. Postopki 
obravnave v državnem zboru niso bili pravočasno zaključeni, zato je bil s prenehanjem mandatne 
dobe državnega zbora zakonodajni postopek končan. Sedanji predlogi se od predhodnih 
predlogov besedil zakonov vsebinsko bistveno ne razlikujejo.   
 
Državnemu zboru bo vlada predlagala, da vse tri predloge zakonov zaradi njihove vsebinske 
povezanosti in potrebe po sočasni objavi v uradnem listu obravnava na isti seji. Poleg tega bo 
vlada predlagala obravnavo po nujnem postopku, saj je Evropska komisija 19. julija 2018 že 
odločila o vložitvi tožb zoper Slovenijo zaradi neprenosa direktiv in uredb, ki se prenašajo v 
omenjeni zakon. Zaradi takšne odločitve Evropske komisije lahko za Slovenijo nastanejo težko 
popravljive finančne posledice, saj namerava Evropska komisija Sodišču EU predlagati, da 
Sloveniji poleg pavšalne kazni naloži tudi dnevno denarno kazen v višini 7.224 evrov na dan. 
Slovenija se tej kazni, ki jo namerava Evropska komisija predlagati Sodišču EU, lahko izogne le v 
primeru, da svojo obveznost glede prenosa EU predpisov izpolni pred vložitvijo tožbe. 
 
Vir: MF 
 
 
 



Zaključno poročilo Medresorske delovne skupine za uskladitev zakonodaje z zapisom 
pravice do pitne vode v Ustavo RS 
 
Vlada se je seznanila z Zaključnim poročilom o delu Medresorske delovne skupine za uskladitev 
zakonodaje z zapisom pravice do pitne vode v Ustavo RS (Medresorska delovna skupina), od njene 
ustanovitve 11. 5. 2017 do zaključka dela 31.5.2018. ustanovila Med nalogami te medresorske 
delovne skupine so pregled zakonodaje, ki je povezana z vsebinami iz novega 70.a člena Ustave RS, 
seznam potrebnih sprememb zakonodaje, usmerjanje posameznih ministrstev pri pripravi 
sprememb zakonodaje, spremljanje postopkov sprejemanja sprememb zakonodaje in druge 
naloge.  
 
Medresorska delovna skupina se je pri svojem delovanju osredotočala na pregled vseh 
normativnih aktov, ki urejajo vprašanje pravice do pitne vode s ciljem  potrebne  uskladitve,  ter 
na pripravo ocene vpliva določb ustavnega zakona na posamična normativna področja. K 
aktivnemu sodelovanju pri realizaciji njenih nalog je delovna skupina povabila tudi zunanje 
strokovnjake, predstavnike združenj občin in predstavnike Ustavne komisije Državnega zbora.  
 
Po temeljitem pregledu je bilo ugotovljeno, da so spremembe potrebne v  Zakonu o varstvu okolja, 
Zakonu o gospodarskih javnih službah in Zakona o lokalni samoupravi, vendar pa da je pred 
tovrstnimi spremembami potrebno pravilno razumevanje četrtega odstavka 70.a člena Ustave RS, 
ki se nanaša na vprašanje razmerij pristojnosti med državo in lokalno skupnostjo pri 
zagotavljanju oskrbe s pitno vodo. Zaradi različnih možnih interpretacije te določbe ter da bi 
lahko vsebinsko skladno in postopkovno racionalno prišlo do potrebnih normativnih sprememb 
je medresorska delovna skupina za pomoč zaprosila Ustavno komisijo Državnega zbora. Ker 
odgovora s strani Ustavne komisije DZ ni prejela, medresorska delovna skupina svoje naloge 
objektivno ni mogla dokončati in bo ponovno zaprosila Državni zbor RS za pomoč. 
 
Pri tem medresorska delovna skupina ocenjuje, da že obstoječa zakonodaja s področja voda dobro 
ščiti pravice, ki izhajajo iz zapisa 70.a člena Ustave RS. Mednarodne primerjave kažejo, da je 
Slovenija pri izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo v evropskem merilu primerljiva z najbolj 
razvitimi državami. 
 
Vir: MOP 
 
 
Vlada o koriščenju evropskih sredstev 2014–2020 
 
Vlada se je seznanila s Poročilom o izvajanju evropske kohezijske politike 2014–2020 v okviru 
cilja Naložbe za rast in delovna mesta, in sicer za obdobje od začetka januarja 2014 do konca junija 
2018. V obdobju do konca leta 2023, ko se zaključi izvajanje programskega obdobja 2014–2020, je 
Slovenija upravičena do dobrih 3 milijard evrov sredstev. Poročilo bo vlada posredovala 
Državnemu zboru Republike Slovenije. 
 
V okviru izvajanja evropske kohezijske politike je bilo od januarja 2014 do konca junija 2018 
izdanih 338 odločitev o finančni podpori za projekte, programe oz. javne razpise v skupni 
vrednosti 1,97 milijarde evrov, kar je 65 odstotkov razpoložljivih sredstev (navajamo EU del). Do 
danes pa je bilo izdanih še za 28 milijonov dodatnih odločitev o podpori, kar pomeni, da je bilo do 
danes vse skupaj odobrenih za  dobri 2 milijardi evrov sredstev oz. 343 javnih razpisov, 
programov oz. projektov.  
 
Do konca junija 2018 je bilo podpisanih za 1,9 milijarde evrov oziroma 62 odstotkov pogodb, iz 
državnega proračuna (vključno s finančnimi instrumenti) pa je bilo upravičencem izplačanih 
460,5 milijonov evrov, kar je 15 odstotkov razpoložljivih sredstev. Slovenija je do sredine aprila 
2018 Evropski komisiji posredovala za 274 milijonov evrov zahtevkov za povračila oz. 9 odstotkov 
razpoložljivih sredstev, v državni proračun pa se je iz evropskega steklo 247 milijonov evrov. 
 
Poročilo v nadaljevanju obravnava tudi izvajanje po posamezni prednostni osi Operativnega 
programa za izvajanje evropske kohezijske politike 2014–2020 in izzive, povezane z doseganjem 
okvira uspešnosti konec leta 2018. Dotakne se tudi prihodnosti kohezijske politike po letu 2020, 



za katero je še pred začetkom pogajanj o novem večletnem finančnem okviru vlada 21. marca 
2018 sprejela temeljna izhodišča RS. Evropska komisija je 2. maja 2018 predstavila predlog 
novega večletnega finančnega okvira EU in ocena Slovenije je, da je pri predlogu razdelitve 
kohezijskih sredstev med države članice prepoznala specifičen položaj Slovenije, posebej povezan 
z učinki gospodarske krize ter nujnostjo intenzivnejših vlaganj v razvojni preskok in gospodarsko 
preobrazbo. Alokacijska metoda na področju kohezijske politike še naprej temelji na merilu 
relativne razvitosti držav članic in regij, kar je pozitivno. Ob tem je treba nadaljevati prizadevanja, 
da se upoštevanje nenadnih padcev kohezijskih ovojnic dosledno upošteva tudi na ravni regij. Kot 
še izhaja iz poročila, ki ga je danes obravnavala vlada, predlogi za programsko obdobje 2021–2027 
prinašajo tudi poenostavitve v sistemu izvajanja, pri čemer pa bo potreben podrobnejši pregled 
določil na strokovni ravni, da bodo poenostavitve dejansko tudi zaživele v praksi. 
 
Celotno poročilo bo objavljeno na spletni strani SVRK in na www.eu-skladi.si, kjer so na voljo tudi 
druge informacije o izvajanju evropske kohezijske politike 2014–2020, kot na primer pregled 
projektov, ki so sofinancirani iz EU sredstev, predvideni in odprti javni razpisi, potrjeni INOP-i, 
shematski prikaz vseh pravnih podlag in programskih dokumentov, vzpostavljen pa je tudi sistem 
objav, tolmačenj in ključnih informacij z namenom čim bolj poenotenega izvajanja evropske 
kohezijske politike. 
 
Vir: SVRK 
 
 
Uredba o jamstvu zaradi likvidnostnih težav organizatorja potovanja in podjetja, ki 
omogoča povezane potovalne aranžmaje 
 
Vlada je izdala Uredbo o jamstvu zaradi likvidnostnih težav organizatorja potovanja in podjetja, ki 
omogoča povezane potovalne aranžmaje in jo objavi v Uradnem listu Republike Slovenije. 
 
Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o varstvu potrošnikov (Uradni list RS, št. 31/18) v 
slovenski pravni red prenaša Direktivo 2015/2302/EU. V zakonu je določena obveznost 
organizatorja potovanja in podjetja, ki omogoča povezane potovalne aranžmaje, da zagotovita 
jamstvo v primeru svojih likvidnostnih težav. Zakon tudi pooblašča Vlado Republike Slovenije, da z 
uredbo podrobneje določi način izračuna letnega prometa, povezanega z izvedbo turističnih 
paketov, pogoje delovanja jamstvene sheme in najnižjo višino zahtevanega jamstva, ki se šteje za 
učinkovito, za posamezno obliko zavarovanja za primer likvidnostnih težav. 
 
Ta uredba določa najnižjo višino zahtevanega jamstva za povračilo vseh plačil potrošnika in 
stroškov povratka potrošnika zaradi likvidnostnih težav organizatorja potovanja in podjetja, ki 
omogoča povezane potovalne aranžmaje, način izračuna letnega prometa, povezanega z izvedbo 
turističnih paketov, in pogoje delovanja jamstvene sheme. 
 
Uredba začne veljati 1. januarja 2019. 
 
Vir: MGRT 
 
 
Uvrstitev 17 novih projektov in štirih sprememb v veljavnem Načrtu razvojnih programov 
2018–2021  
 
V veljavni Načrt razvojnih programov 2018 - 2021 Proračuna Republike Slovenije se uvrsti 17 
novih projektov, ki izhajajo iz evidenčnega projekta Sofinanciranje investicijskih projektov občin, iz 
skupine projektov Investicije v lokalno razvojno infrastrukturo ZFO. 
 
V veljavnem Načrtu razvojnih programov (v nadaljevanju: NRP) je za namene financiranja 
posebnih ukrepov regionalne infrastrukture veljaven evidenčni projekt Sofinanciranje 
investicijskih projektov občin. Na podlagi 23. člena Zakona o financiranju občin (v nadaljevanju 
ZFO-1), so bili izbrani občinski investicijski projekti, ki se na podlagi uvrstitve v NRP občine in 
pozitivnega mnenja Ministrstva za finance, s tem sklepom uvrščajo v državni NRP oziroma se jim 
spreminja finančna konstrukcija. 

http://www.eu-skladi.si/


 
V državni NRP se na novo uvršča 17 projektov in 4 spremembe, ki se jim spreminja finančna 
konstrukcija projekta ali se spreminja datum zaključka projekta.  
 
MGRT je vse slovenske občine dne 15. 2. 2017 z dopisom obvestilo o razpoložljivih deležih 
sredstev za sofinanciranje investicij v letih 2018 in 2019.  
 
Občine lahko koristijo pripadajoči delež sredstev za sofinanciranje investicij v lokalno javno 
infrastrukturo ali investicij posebnega pomena za zadovoljevanje skupnih potreb in interesov 
prebivalcev občine (sofinanciranje EU projektov in projektov drugih ministrstev).   
 
Načrti porabe za sofinanciranje projektov so uvrščeni v veljavne Načrte razvojnih programov 
občinskih proračunov. Investicije, ki so že sofinancirane s strani državnega proračuna, pa so že 
vključene v veljavni Načrt razvojnih programov državnega proračuna. 
 
Finančni in drugi podatki o posameznem projektu s tega seznama, so določeni na podlagi 
dokumentacije posredovane s strani občin na osnovi dopisa MGRT št. 4100-1/2018/7  – Deleži 
sredstev občin za sofinanciranje investicij v letih 2018 in 2019. 
 
Za vse navedene projekte je bila izdelana investicijska dokumentacija in potrjena s strani 
pristojnega organa občine. Dokumentacija se hrani na občinah. 
Projekti, za katere je bila predlagana uvrstitev v veljavni načrt razvojni programov, so bili s strani 
posameznih občin predlagani, na MGRT pa preverjeni v skladu z določili 23. člena ZFO-1 in drugih 
pristojnih pravnih podlag.  
 
Vir: MGRT 
 
 
Uredba o uporabi plovil na motorni pogon na akumulacijskem jezeru hidroelektrarne 
Vrhovo na reki Savi 
 
Vlada je izdala Uredbo o uporabi plovil na motorni pogon na akumulacijskem jezeru 
hidroelektrarne Vrhovo na reki Savi. 
 
Po Zakonu o vodah (ZV-1) je plovba s plovili na motorni pogon po celinskih vodah prepovedana. 
Vlada lahko s posebnim predpisom določi posamezne celinske vode ali njihove dele, na katerih je 
uporaba plovil na motorni pogon dovoljena. Pri tem je potrebno upoštevati omogočanje splošne 
rabe voda, njihovo varstvo pred onesnaženjem ter ohranjanje naravnega ravnovesja v vodnih in 
obvodnih ekosistemih. Vlada na določi tudi način in pogoje rabe vodnega ali morskega dobra za 
plovbo, pri čemer upošteva stanje voda, varstvo vodnih in obvodnih ekosistemov, varstvo pred 
škodljivim delovanjem voda in varstvo vodnih pravic.  
 
Občina Radeče je na Ministrstvo za okolje in prostor (MOP) posredovala pobudo za sprejem 
uredbe o uporabi plovil na motorni pogon na akumulacijskem jezeru hidroelektrarne Vrhovo. Ta 
uredba določa del akumulacijskega jezera hidroelektrarne Vrhovo na reki Savi, kjer je dovoljena 
uporaba plovil na motorni pogon, in pogoje rabe vodnega dobra za plovbo. Določeno je plovbno 
območje ter pogoji in prepovedi plovbe.  
 
S prehodno določbo se v obdobju do konca leta 2027 dovoli plovba s plovili, ki plujejo na motor z 
notranjim izgorevanjem, če so izpolnjeni drugi predpisani pogoji in gre za plovila, ki so plula na 
dan uveljavitve Zakona o vodah. 
 
Vir: MOP 
 
 
Uredba o koncesiji za rabo vode za odvzem naplavin iz gramoznice Babinci 
 
Vlada je izdala Uredbo o koncesiji za rabo vode za odvzem naplavin iz zahodnega dela gramoznice 
Babinci. . Koncesija se podeli za pet let. 



 
Odvzem naplavin je predviden v zahodnem delu gramoznice, ki je v prostorskem aktu po 
namenski rabi opredeljen kot območje voda – celinske vode. Gramoznica je opredeljena kot vodno 
zemljišče skladno z Zakonom o vodah (ZV-1). Odvzemanje naplavin je dovoljeno le v obsegu in na 
način, ki bistveno ne spreminja naravnih procesov, ne ruši naravnega ravnovesja vodnih in 
obvodnih ekosistemov ali ne pospešuje škodljivega delovanja voda. 
 
Odvzem naplavin iz gramoznice vključuje: odvzem naplavin in začasno skladiščenje naplavin; 
urejanje in vzdrževanje objektov za dostop oziroma dovoz do mesta odvzema naplavin ter 
urejanje in vzdrževanje vodnih objektov na celotnem območju koncesije. 
 
Največja dovoljena letna prostornina (količina) odvzetih naplavin iz gramoznice je 163.109 
m³/leto. Koncesionar, izbran na javnem razpisu, bo plačeval plačilo za koncesijo v višini 10% 
povprečne tržne vrednosti 1 m³ frakcije peska 0/32 mm. Okvirna finančna ocena je izdelana na 
podlagi zadnje povprečne prodajne cene pobudnika iz leta 2010 v višini 4,323 EUR/m³. Glede na 
navedeno znaša plačilo za koncesijo 70.512,00  EUR. Natančen izračun prilivov iz naslova 
plačanega plačila za koncesijo bo po posameznih letih znan na podlagi tržnih cen in začetka 
odvzema naplavin. 
 
Ministrstvo za okolje in prostor (MOP) je v okviru priprave uredbe pridobilo mnenje Direkcije RS 
za vode, Zavoda Republike Slovenije za naravo, Zavoda za ribištvo Slovenije in Zavoda za gozdove 
Slovenije. Vse strokovne institucije so podale pozitivno mnenje k odvzemu naplavin iz gramoznice 
z upoštevanjem predlaganih ukrepov. Iz izdanih strokovnih mnenj tako izhaja, da je nameravana 
raba vode za odvzem naplavin dovoljena in skladna z načelom trajnostne rabe voda ter da se 
koncesija lahko podeli ob upoštevanju strokovnih smernic.  
 
Vir: MOP 
 
 
Odgovor glede ureditve področja prevzemanja komunalne odpadne embalaže in odpadnih 
nagrobnih sveč 
 
Vlada je sprejela Odgovor na poziv Združenja občin Slovenije, Skupnosti občin Slovenije, 
Združenja mestnih občin Slovenije in Zbornice komunalnega gospodarstva k urgentni izvedbi 
ukrepov za ureditev področja prevzemanja komunalne odpadne embalaže (OE) in odpadnih 
nagrobnih sveč (ONS). 
 
Navedena združenja občin in zbornica so na vlado naslovila poziv, da: 

 z interventnimi ukrepi nemudoma zagotovi odstranitev nakopičene OE in ONS pri 
izvajalcih javne službe zbiranja odpadkov in nadaljnje tekoče prevzemanje teh odpadkov; 

 prepreči morebitno kaznovanje komunalnih podjetij zaradi nepravilnega (nelegalnega) 
skladiščenja s strani družb za ravnanje z odpadno embalažo (DROE) neprevzete 
komunalne OE; 

 naloži Ministrstvu za okolje in prostor (MOP) vzpostavitev delovanja sistema deljene 
odgovornosti za odstranjevanje ločeno zbrane komunalne OE in ONS ter redni odvoz teh 
odpadkov od komunalnih podjetij; 

 uredi zakonodajo na področju OE in ONS tako, da bo sistem operativen in vzdržen za vse 
deležnike v procesu odstranjevanja teh odpadkov ter okoljsko sprejemljiv. 

 
Vlada je med drugim odgovorila, da so za dolgoročno zagotovitev učinkovitejšega sistema 
ravnanja z embalažo in OE in ONS potrebne spremembe na ravni Zakona o varstvu okolja (ZVO), 
kar gre v korak s časom tudi s prvim zakonodajnim svežnjem za krožno gospodarstvo, v okviru 
katerega sta spremenjeni Direktiva 94/62/ES in Direktiva 2008/98/ES o odpadkih. Težave v 
operativnosti dela sistema ravnanja z OE in z ONS narekujejo korenite spremembe, saj se v 
zadnjih mesecih spet slabše izvajata oba predpisa oziroma išče pravne možnosti za izogibanje 
predpisanim obveznostim s strani posameznih gospodarskih subjektov, ki ravnajo z OE in ONS. 
MOP se zaveda, da bo glede na situacijo na terenu in glede na to, da se ne zagotavlja reden in 
sproten prevzem ONS, potrebna sprememba sistema in posledično predpisov na tem področju. 
Poudarek bo treba dati zlasti temu, kako resnično omogočiti proizvajalcem, t.j. subjektom, ki prvič 



dajejo embalažo oziroma nagrobne sveče v promet v Sloveniji, izpolnitev njihovih obveznosti 
glede OE oziroma ONS, ki izhajajo iz razširjene odgovornosti proizvajalcev. MOP pripravlja 
spremembe ZVO, ki bodo v javni obravnavi predvidoma konec tega leta. 
 
V okviru revizije »Ravnanje s komunalnimi odpadki« je Računsko sodišče RS ugotovilo, da je z 
Uredbo o okoljski dajatvi za onesnaževanje okolja zaradi nastajanja odpadne embalaže 
vzpostavljena samo evidenca tistih oseb, ki dajejo embalažo prvič v promet v Sloveniji, ki so 
obenem tudi zavezanci za plačilo okoljske dajatve, ne pa vseh oseb, ki dajejo kot prve embalažo v 
promet v Sloveniji. To pa je pomembno z vidika določitve obveznosti plačevanja stroškov ravnanja 
z OE. MOP je zato v letošnjem letu vzpostavil evidenco tistih oseb, ki dajejo embalažo kot prve v 
promet v Sloveniji, niso pa plačniki okoljske dajatve. V naslednjem letu bodo te osebe morale 
sporočiti podatke o embalaži, dani v promet v letošnjem letu. Na podlagi teh podatkov in podatkov 
Finančne uprave RS bo MOP preučil dejansko potrebo po znižanju dosedanjega praga za plačilo 
embalažnine. Če masa embalaže, za katero proizvajalci ne plačujejo embalažnine, dejansko 
predstavlja pomemben delež mase vse embalaže, dane letno prvič v promet v Sloveniji, bo MOP 
ocenil primernost znižanja praga za nastanek obveznosti plačila embalažnine. 
 
Dosedanje ocene o deležu embalaže, ki jo dajejo v promet proizvajalci, ki imajo obveznost plačila 
embalažnine, glede na celotno maso embalaže, dane v posameznem letu v promet v Sloveniji, 
temeljijo na podatkih o masi nastale OE. Masa OE pa nikoli ne more biti enaka masi embalaže, 
dane v promet, saj OE vsebuje tudi odpadno embalažo, ki izvira iz osebnega uvoza posameznikov, 
OE vselej vsebuje nekaj ostankov embaliranega blaga, če je izpostavljena vremenskim vplivom, se 
v njej zadržuje voda, nerealno pa je tudi pričakovati, da bodo potrošniki v zabojnike za ločeno 
zbiranje OE odlagali samo OE in nobenih drugih odpadkov. DROE bi torej morale pri določanju 
višine embalažnine upoštevati vsa ta dejstva, in zlasti dejstvo, da niso vse osebe, ki dajejo 
embalažo v promet, tudi plačniki embalažnine. Če bi se količinski prag za plačilo embalažnine 
dejansko znižal, bi to pomenilo določeno število novih zavezancev za plačilo embalažnine, pri 
čemer pa se sama masa embalaže, dane v promet, ne bi povečala. Sklepati je, da bi dosedanji 
plačniki embalažnine zato zahtevali znižanje prispevkov na posameznega proizvajalca, kar 
pomeni, da se količina denarja, s katero bi razpolagale DROE, ne bi bistveno povečala, kljub 
večjemu številu plačnikov embalažnine. Vsekakor pa bi se v primeru znižanja praga povečali 
stroški, ki jih imajo družbe za ravnanje z OE zaradi upravljanja teh sistemov (zaradi večjega števila 
oseb, ki bi z družbami morale skleniti pogodbe), kar pa bi dodatno obremenilo tudi sedanje 
plačnike embalažnine. 
 
Inšpekcija za okolje in naravo (ION) Inšpektorata RS za okolje in prostor v okviru nadzora že dlje 
časa posebno pozornost namenja nadzoru predpisov, ki urejajo odpadno embalažo in ONS. 
Potekajo tudi posebej usklajene akcije na ravni celotne države.  
 
V letu 2018 na ION ponovno poteka akcija glede OE, ki je komunalni odpadek. Izdanim 
spremenjenim okoljevarstvenim dovoljenjem (OVD) sledijo inšpekcijski pregledi pri izvajalcih 
javne službe, da bi se ugotovilo, ali katera od družb za ravnanje z OE krši določila spremenjenega 
OVD, s poudarkom na obveznostih rednega prevzemanja OE po predpisanih deležih. Pristojni 
inšpektorji ION bodo v primerih ugotovljenih kršitev veljavnih predpisov ukrepali v skladu s 
pooblastili. Inšpektorjem namreč ZVO ali drug zakon ne daje pooblastil, da bi odločali v nasprotju 
z veljavnimi materialnimi predpisi. Inšpektor pa upoštevaje Zakona o inšpekcijskem nadzoru v 
primeru ugotovljenih kršitev izreče ukrep, ki je za zavezanca ugodnejši, če je s tem dosežen namen 
predpisa. Prav tako mora pri določitvi roka za odpravo nepravilnosti inšpektor upoštevati težo 
kršitve, njene posledice za javni interes in okoliščine, od katerih je odvisno, v kolikšnem času 
lahko fizična ali pravna oseba, pri kateri inšpektor opravlja nadzor, ob dolžni skrbnosti odpravi 
nepravilnosti. Odgovornost za morebitne kršitve pa se bo presojalo tudi v eventualnih 
prekrškovnih postopkih. 
 
Vir: MOP 
 
 
 
 



Sklep o sprejemu letnega poročila Zavoda Republike Slovenije za blagovne rezerve za leto 
2017 in razporeditvi bilančnega dobička 
 
Vlada je sprejela Letno poročilo Zavoda Republike Slovenije za blagovne rezerve za leto 2017. 
 
Odločila je tudi, da se bilančni dobiček, ki po stanju na dan 31.12.2017 znaša 19.949.512 EUR, 
razporedi v druge rezerve iz dobička, od tega 279.438 EUR za izvajanje gospodarske javne službe 
oblikovanja in uporabe blagovnih rezerv, 9.695.318 EUR za izvajanje gospodarske javne službe 
oblikovanja obveznih rezerv nafte in njenih derivatov ter 9.974.756 EUR kot presežek 
institucionalne enote sektorja države, v skladu z Zakonom o fiskalnem pravilu, izračunan na 
podlagi Zakona o javnih financah. 
 
Zavod Republike Slovenije za blagovne rezerve je javni gospodarski zavod z namenom izvajanja 
storitev oblikovanja in uporabe blagovnih rezerv ter zagotavljanja oblikovanja obveznih rezerv 
nafte in njenih derivatov. 
 
Vir: MGRT 
 
 
Vlada izdala Uredbo o spremembah in dopolnitvah Uredbe o organih v sestavi  ministrstev 
 
Vlada je na današnji redni seji izdala Uredbo o spremembah in dopolnitvah Uredbe o organih v 
sestavi ministrstev. Uredba začne veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu RS.  
 
Zakon o informacijski varnosti in Zakon o dostopnosti spletišč in mobilnih aplikacij določata, da 
vlada sprejme spremembo uredbe najpozneje v treh mesecih po uveljavitvi navedenih zakonov. 
Uredba o organih v sestavi ministrstev se dopolni na način, da se v sestavo Ministrstva za javno 
upravo doda Uprava RS za informacijsko varnost ter določi delovno področje novega organa v 
sestavi ministrstva. Nov organ v sestavi prične z delom najpozneje 1. januarja 2020. 
 
Nadalje je Zakon o državni meteorološki, hidrološki, oceanografski in seizmološki službi (ZDMHS) 
vzpostavil enoten normativni okvir državnim upravnim nalogam, ki jih s skupnim imenom 
pojmuje kot državna meteorološka, hidrološka, oceanografska in seizmološka služba in določil, da 
službo izvaja organ v sestavi ministrstva, pristojnega za varstvo okolja. Zaradi medsebojne 
usklajenosti predpisov se naloge Agencije RS za okolje kot tudi Inšpektorata RS za okolje in 
prostor usklajujejo z ZDMHS. 
 
Vir: MJU 
 
 
Odgovor na zaključke posveta Upravljanje z velikimi zvermi  
 
Vlada je sprejela odgovor na zaključke posveta Upravljanje z velikimi zvermi v prihodnje, ki ga je 
organiziral Državni svet RS 18. 4. 2018. 
 
Velike zveri (rjavi medved, volk in ris) so v Sloveniji zavarovane vrste in se njihovo upravljanje 
določa s strateškimi dokumenti, ki jih na predlog pristojnega ministrstva potrdi vlada. Za rjavega 
medveda poteka priprava obnovitve strategije iz leta 2002, za risa je bila strategija sprejeta leta 
2016 ter za volka leta 2009. Vsi ti dokumenti temeljijo na dveh ciljih: ohranjanje ugodnega stanja 
vrste ter vzdržno sobivanje zveri in ljudi.  
 
Posebej je aktualna strategija upravljanja z rjavim medvedom, saj se v okviru projekta LIFE 
DINALPBEAR oblikuje predlog obnovitve strategije iz leta 2002. V pripravo so povabljene vse 
skupine deležnikov, od rejcev do nevladnih organizacij. To je tudi priložnost, da se pri nastanku 
dokumenta upoštevajo zaključki posveta Upravljanje z velikimi zvermi v prihodnje ter v največji 
možni meri interesi vseh deležnikov. 
 
Podobno velja tudi za pripravo akcijskega načrta za upravljanje z volkom za naslednje obdobje.  
 



Na podlagi rezultatov spremljanja stanja populacij medveda, volka in risa je Zavod za gozdove 
Slovenije pripravil predlog za poseg v populacijo (odvzem). Predlog za naslednje načrtovalsko 
obdobje (2018/19) je glede na aktualne podatke naravnan v smeri postopnega zmanjšanja 
številčnosti in bo obravnavan na posvetovalnem telesu v katerem so deležniki. Podan je tudi v 
javno obravnavo.  
 
Glede dodatne zaščite premoženja na območju prisotnosti velikih zveri bo vlada še nadalje 
spodbujala pozitivne ukrepe za podporo rejcem in ostalemu prebivalstvu. 
 
V postopku samega sprejemanja predpisa, ki ureja ukrep odvzema osebkov vrst rjavega medveda 
in volka iz narave mora imeti v skladu z Zakonom o varstvu okolja (ZVO-1) zainteresirana javnost 
možnost seznanitve z osnutkom predpisa in dajanje mnenj  in pripomb v trajanju najmanj 30 dni.  
 
V primeru, da je predpis že sprejet, lahko društva po ZVO-1 s tožbo izpodbijajo akt, če menijo, da 
gre za delovanje zaradi ohranjanja biotske raznovrstnosti, o čemer presoja sodišče. Ob naslednjih 
spremembah predpisov bo Ministrstvo za okolje in prostor preučilo možnost sistemske 
spremembe določbe, ki ureja določitev upravičenih pritožnikov. 
 
Vir: MOP 
 
 
Vlada sprejela sklep o prerazporeditvi več pravic porabe 
 
Vlada je na današnji seji sprejela sklep o prerazporeditvi več pravic porabe.  
 
Ministrstvo za notranje zadeve je predlagalo prerazporeditev pravic porabe s svoje proračunske 
postavke Migracije na proračunsko postavko Investicije, podpora in vzdrževanje informacijske 
infrastrukture državnih organov pri ministrstvu za javno upravo, in sicer v višini 2926,29 evra. 
Namen prerazporeditve je nakup ene multifunkcijske naprave prek skupnega javnega naročila.  
 
Služba vlade za razvoj in evropsko kohezijsko politiko je v obdobju od 2. do 23. decembra 2017 s 
strani urada za nadzor proračuna kot revizijskega organa prejela šest končnih poročil o 
opravljenih revizijah operacij s področja okoljske infrastrukture, v kateri priporoča 
posredniškemu organu MOP in organu upravljanja, da dokončata postopke za odpravo posledic 
uporabe sedemodstotne finančne diskontne stopnje po izračunu finančne vrzeli. S 
prerazporeditvijo znotraj ministrstva za okolje in prostor v višini 2.371.025,04 evra s postavk 
slovenske udeležbe na postavke sistemske korekcije se ureja izvedba priporočila za operacijo 
OP20.06.01.006 - Oskrba s pitno vodo Suhe Krajine, kjer gre za korekcijo zaradi spremembe 
finančne vrzeli. 
 
Ministrstvo za okolje in prostor je predlagalo prerazporeditev sredstev znotraj Agencije RS za 
okolje v skupni višini 9356,55 evra za izvajanje projekta Inovativno ekološko vrednotenje in 
strategija upravljanja z vodami za zaščito ekosistemskih storitev v alpskih jezerih in rekah (Eco-
AlpsWater), ki se bo izvajal v okviru operativnega programa INTERREG Območje Alp v okviru 
finančne perspektive 2014-2020. Celotna vrednost projekta Eco-AlpsWater je 1.804.494,95 evra, 
delež Agencije RS za okolje znaša 121.554,65 evra, od tega je lastni prispevek 18.233,20 EUR (15 
odstotkov) in prispevek EU 103.321,45 evra. Projekt traja od  17. aprila 2018 do 16. aprila 2021.  
 
Vir: MF 
 
 
Vlada sprejela dodatni odgovor na prošnjo Varuha človekovih pravic za stališče glede 
ustavne spornosti določb ZUPPJS16 in ZUPPJS17 
 
Vlada je na današnji seji sprejela dodatni odgovor na prošnjo Varuha človekovih pravic za stališče 
glede ustavne spornosti določb Zakona o ukrepih na področju plač in drugih stroškov dela in 
drugih ukrepih v javnem sektorju za leti 2016 in 2017 glede prisilnega upokojevanja javnih 
uslužbencev, ki izpolnjujejo pogoje za pridobitev pravice do starostne pokojnine. 
 



Varuh človekovih pravic je na Vlado januarja 2018 naslovil prošnjo za omenjeno stališče. V prošnji 
je navajal, da je prejel pobudo, s katero pobudnik (karierni policist) izpostavlja spornost določb 
11. člena ZUPPJS16 in drugih ukrepih v javnem sektorju, saj naj bi bili določbi diskriminacijskega 
značaja. Vlada je Varuhu stališče že posredovala, vendar je ta sporočil, da odgovora ne sprejema. 
Zato je Vlada danes sprejela dodatni odgovor. 
 
Vlada uvodoma ponovno opozarja na uporabo neustrezne terminologije "prisilno upokojevanje". 
Tako ZUJF kot ZUPPJS16 in ZUPPJS17 so urejali prenehanje pogodbe o zaposlitvi ob pridobitvi 
pravice do starostne pokojnine. Vlada ugotavlja, da je skoraj identične očitke glede neustavnosti 
ureditve prenehanja pogodbe o zaposlitvi Varuh že navajal v postopku za oceno ustavnosti pred 
Ustavnim sodiščem in da je Ustavno sodišče v zadevi opravilo strogi test sorazmernosti in odločilo 
z odločbo U-I-146/12, pri čemer so iz obširne obrazložitve razvidni odgovori na posamezne 
očitke. Ustavno sodišče je v citirani odločbi ugotovilo, da ureditev prizadetim osebam ne 
onemogoča, da bi se ponovno zaposlile oziroma da bi drugje nadaljevale poklicno dejavnost.  
 
Glede na to, da je Vlada s citirano ureditvijo prenehanja pogodbe o zaposlitvi (tako v ZUJF kot tudi 
ZUPPJS16 in ZUPPJS17) zasledovala zagotovitev vzdržnih javnih financ in nekatere druge 
legitimne cilje, ki so prestali presojo Ustavnega sodišča (na primer vzpostavitev uravnotežene 
kadrovske strukture), ter upoštevaje vse zgoraj navedeno, Vlada meni, da je bila ureditev glede 
prenehanja pogodbe o zaposlitvi in odpravnine upoštevaje okoliščine ustrezna. 
 
Glede reševanja kadrovske problematike v Policiji v povezavi z ukrepom prenehanja pogodbe o 
zaposlitvi Vlada ugotavlja, da je Ministrstvo za notranje zadeve sprejelo potrebne ukrepe 
(ustrezna sprememba sistemizacije) in dodatni ukrepi Vlade glede morebitne zaposlitve javnih 
uslužbencev, ki jim je/bo prenehala pogodba o zaposlitvi na podlagi ZUPPJS17 niso potrebni. 
 
Vir: MJU 
 
 
Vlada o predlogu novele Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 
skupnosti 
 
Vlada je na današnji redni seji podala mnenje glede Predloga zakona o spremembah in 
dopolnitvah Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti 
(ZSPDSLS-1A), ki ga je v državnozborski postopek vložil Državni svet. 
  
Vlada se strinja s predlaganim 1. členom ZSPDSLS-1A, glede preostalih členov pa predlogu zakona 
nasprotuje, saj je mnenja, da v prehodnem obdobju in ob že sprejetih proračunih samoupravnih 
lokalnih skupnosti in letnih načrtih ne predstavlja ustrezne normativne rešitve. Predlagana 
zakonska sprememba namreč sredi tekočega leta, za katerega so že sprejeti akti načrtovanja, to so 
letni načrti ravnanja, in določena dopustna skupna vrednost pravnih poslov ravnanja s stvarnim 
premoženjem izven letnega načrta na podlagi Zakona o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (ZSPDSLS) in Uredbe o stvarnem premoženju države in 
samoupravnih lokalnih skupnosti (USPDSLS), spreminja pravno ureditev načrtovanja ravnanja s 
stvarnim premoženjem, pri čemer se ne opredeljuje do veljavnosti že sprejetih aktov načrtovanja. 
Ob tem je treba izpostaviti, da sta v postopku načrtovanja ravnanja s stvarnim premoženjem 
sprejem proračuna občine in letni načrti ravnanja s stvarnim premoženjem tesno povezana. 
Navedena akta sta vsebinsko povezana glede na zagotovljena finančna sredstva, zato se tudi letni 
načrt sprejema v rokih, določenih za sprejetje proračuna samoupravne lokalne skupnosti. 
 
Vir: MJU 
 
 
Drugo nacionalno poročilo o vzpostavitvi odgovornega in varnega ravnanja z izrabljenim 
gorivom in radioaktivnimi odpadki  
 
Vlada se je seznanila z Drugim nacionalnim poročilom po DirektiviI Sveta 2011/70/EURATOM z 
dne 19. julija 2011 o vzpostavitvi okvira Skupnosti za odgovorno in varno ravnanje z izrabljenim 
gorivom in radioaktivnimi odpadki.  



 
Vlada je pooblastila Upravo RS za jedrsko varnost, da predloži poročilo Evropski komisiji. 
 
V nacionalnem poročilu je ocenjeno, da sta slovenska zakonodaja in praksa na področju ravnanja z  
radioaktivnimi odpadki (RAO) in izrabljenimi gorivi (IG) v skladu z zahtevami iz direktive o 
radioaktivnih odpadkih. 
 
V Sloveniji sta nacionalna politika in strategija jedrske varnosti jasno določeni v Resoluciji o 
jedrski in sevalni varnosti v RS za obdobje 2013−2023. Nacionalna politika in strategija ravnanja z 
radioaktivnimi odpadki in izrabljenim gorivom je podrobneje opisana v Resoluciji o nacionalnem 
programu ravnanja z radioaktivnimi odpadki in izrabljenim gorivom za obdobje 2016–2025. 
 
Konec leta 2017 je bil sprejet nov Zakon o varstvu pred ionizirajočimi sevanji in jedrski varnosti s 
čimer je Slovenija prenesla vsebine Direktive o določitvi temeljnih varnostnih standardov za 
varstvo pred nevarnostmi zaradi ionizirajočega sevanja ((Direktiva BSS). S sprejemom novega 
zakona je bilo v slovenski pravni red prenešenih večino določil najsodobnejših standardov s 
področja varstva pred sevanji. Trenutno poteka še sprejemanje sekundarne zakonodaje 
(pravilnikov in uredb), v okviru katerih bodo prenešene še ostale operativne podrobnosti iz 
Direktive BSS. 
 
Slovenija je na področju jedrske varnosti in ravnanja z RAO in IG vzpostavila obsežen pravni in 
institucionalni okvir, ki je skladen z mednarodnimi standardi in direktivami EU. 
 
V poročilu so podani tudi cilji, ki so bili doseženi od priprave prvega poročila o izvajanju direktive. 
Tako je bila sprejeta revizija nacionalnega programa ravnanja z radioaktivnimi odpadki in 
izrabljenim gorivom, t.j. ReNPRRO16–25. V letu 2017 se je pričel postopek pridobivanja dovoljenj 
za gradnjo suhega skladišča v Nuklearni elektrarni Krško  (NEK),  s čimer se bo povečala njena 
obratovalna varnost kot tudi skladiščne zmogljivosti izrabljenega goriva. V istem letu je bila 
končana gradnja prvega dela objekta za manipulacijo z opremo in pošiljkami radioaktivnih 
tovorov v NEK. Z novo zgradbo se bo povečal manipulativni prostor skladišča, pridobljen bo 
prostor za primer izrednih dogodkov in povečale se bodo skladiščne zmogljivosti za radioaktivne 
odpadke. 
 
Za Centralno skladišče radioaktivnih odpadkov je bil uspešno opravljen prvi občasni varnostni 
pregled, ki je podlaga za podaljšanje obratovanja objekta v letu 2018. Obratovalno dovoljenje je 
bilo v letu 2018 podaljšano za 10 let.  
 
Institut »Jožef Stefan« sprejel dolgoročno strategijo obratovanja reaktorja, ki predvideva 
podaljšanje obratovanja vsaj do konca leta 2026. Tako je bil v letu 2014 izveden občasni varnostni 
pregled jedrskega objekta, ki obsega raziskovalni reaktor TRIGA in objekt vroče celice. 
 
Vir: MOP 
 
 
Vlada sprejela predlog soglasja k Pravilniku o prometu z nepremičninami SKZG 
 
Vlada daje soglasje k Pravilniku o prometu z nepremičninami Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov 
Republike Slovenije, ki ga je sprejel Svet Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov Republike Slovenije 
na svoji 48. redni seji dne 14. 6. 2018.  
 
Veljavni Pravilnik o prometu z nepremičninami se usklajuje z novim Zakonom o stvarnem 
premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti, ki je začel veljati 10. 3. 2018. 
 
Vir: MKGP 
 
 
 
 
 



Vlada dala soglasje Luki Koper za gradnjo novega priveznega mesta 
 
Vlada je na današnji seji dala soglasje za gradnjo novega priveznega mesta za privezovanje RO-RO 
ladij za pretovor avtomobilov in tovornih vozil, ki bo predvidoma končana v letu 2021. Novo 
privezno mesto bo zagotovilo krajše transportne poti od ladje do skladiščnih površin terminala za 
avtomobile (na območju severno od reke Rižane) in sprostilo obstoječe priveze, kamor bo mogoče 
vezati ladje z drugimi tovori. Skupna ocenjena vrednost te investicije, ki jo bo izvedla Luka Koper, 
je 8.830.000 evrov brez DDV. 
 
Vir: MzI 
 
 
Vlada bo s SŽ - Potniški promet sklenila aneks k Pogodbi o izvajanju obvezne gospodarske 
javne službe prevoza potnikov v notranjem in čezmejnem regijskem železniškem prometu 
za obdobje od 2017 do 2031 
 
Vlada bo z družbo SŽ - Potniški promet sklenila aneks, ki določa vrednost in obseg storitev, ki jih 
bo podjetje opravilo od 1. 1. 2018 do 31. 12. 2018. Sredstva za financiranje obvezne gospodarske 
javne službe v višini  50 milijonov evrov so načrtovana v proračunu RS za leti 2018 in 2019. SŽ - 
Potniški promet načrtuje, da bo letos opravil skupno 10.587.566 vlakovnih kilometrov in prepeljal 
skupno 13.468.466 potnikov. 
 
Vir: MzI 
 
 
Vlada bo s SŽ - Infrastruktura sklenila aneks k Pogodbi o opravljanju storitev upravljavca 
javne železniške infrastrukture za obdobje 2016–2020  
 
Vlada bo z družbo SŽ - Infrastruktura sklenila aneks, ki določa dodatni obseg zamenjav v okviru 
vzdrževanja javne železniške infrastrukture v letu 2018 in vir sredstev za financiranje teh 
zamenjav. Za to je letos namenjenih šest milijonov evrov (od tega 700.000 evrov za ureditev in 
izgradnjo kolesarnic in izboljšanje konkurenčnosti storitev železniškega prometa). 
 
Vir: MzI 
 
 
Vlada se je seznanila s Poročilom o stanju na področju energetike v Sloveniji v letu 2017 
 
Vlada se je na današnji seji seznanila s Poročilom o stanju na področju energetike v Sloveniji v letu 
2017, ki ga je pripravila Agencija za energijo. Ta v poročilu ugotavlja, da se je slovenska energetika 
zaradi sprememb v globalnem okolju znašla pred izzivi, ki morajo omogočiti trajnostno rabo 
naravnih virov, obenem pa konkurenčnost in zanesljivost oskrbe z energijo. 
 
V letu 2017 sta se povečali konkurenčnost maloprodajnega trga z električno energijo in likvidnost 
veleprodajnih trgov. Oskrba z zemeljskim plinom je bila nemotena, cene zemeljskega plina pa so 
bile tudi v 2017 nižje in čedalje bolj sledijo gibanju cen na razvitih veleprodajnih trgih.  
 
Implementacija evropskih kodeksov omrežij poteka uspešno ter prispeva h konkurenčnosti in 
učinkovitosti trgov z električno energijo in zemeljskim plinom. V letu 2017 so zavezanci, 
dobavitelji energentov končnim odjemalcem, presegli obvezni prihranek energije – največ 
prihrankov energije je bilo doseženih v prometu in industriji. 
  
V 2017 je bilo 30 odstotkov električne energije proizvedene iz obnovljivih virov, skupna poraba 
električne energije se je povečala za 2,7 odstotka, število gospodinjskih odjemalcev pa za 0,5 
odstotka.  
 
Kar 57 odstotkov odjemalcev na distribucijskem sistemu je bilo konec 2017 že opremljenih s 
pametnimi merilnimi napravami. Povečal se je obseg projektov razvoja naprednih omrežij. 



Veleprodajni trg z električno energijo je bil dobro razvit, maloprodajni trg je bil odprt in 
konkurenčen, dejavnih je bilo 21 dobaviteljev. 
 
Poraba zemeljskega plina na slovenskem trgu se je v 2017 povečala že tretje leto zapored. Število 
priključitev odjemalcev na distribucijsko omrežje se je povečalo in je bilo v primerjavi z letom 
2016 večje za 19 odstotkov. 
 
Poraba toplote je bila v 2017 za 2,3 odstotka večja kot leto prej. Oskrbo s toploto je iz 93 
distribucijskih sistemov zagotavljalo 55 distributerjev toplote v 64 slovenskih občinah. Kar 86,8 
odstotka toplote za oskrbo distribucijskih sistemov je bilo proizvedene v procesih soproizvodnje 
električne energije in toplote. 
 
Vir: MzI 
 
 
Vlada se je seznanila z letnim poročilom Družbe za razvoj infrastrukture za leto 2017 
 
Vlada se je na današnji seji seznanila z letnim poročilom Družbe za razvoj infrastrukture za leto 
2017, ki je bilo revidirano in nanj podano pozitivno mnenje revizorja. Vlada je kot ustanoviteljica 
in edina družbenica odločila, da se dobiček v višini 1.203.227 evrov uporabi za izplačilo udeležbe 
na dobičku edinemu družbeniku, preostanek dobička v višini 486.583 evrov pa se razporedi v 
druge rezerve iz dobička. 
 
Vir: MzI 
 
 
Vlada se je seznanila z Letnim poročilom o delu Državnega odvetništva RS za leto 2017 
 
Vlada se je seznanila z Letnim poročilom o delu Državnega odvetništva RS za leto 2017, ki je 
pripravljeno na podlagi letnih poročil sedeža v Ljubljani in zunanjih oddelkov.  
 
Po novem Zakonu o državnem odvetništvu (ZDOdv) letno poročilo obravnava Vlada RS, prikazuje 
pa poslovanje in delo državnega odvetništva v letu 2017 ter vzpostavlja primerjavo s preteklim 
letom oziroma preteklim petletnim obdobjem.  
 
Po podatkih iz poročila je trend gibanja zadev podoben kot v letu 2016. Pripad novih zadev je v 
letu 2017 znašal 38.067, kar je za 2,5 % manj kot v letu 2016.  DOdv je imelo v delu skupaj (torej 
ne le novo prejetih) za 2,6 % zadev več kot v letu 2016, za 5,6 % pa se je povečalo število rešenih 
zadev.  
 
Največji pripad zadev je ponovno beležen na področju upravnih zadev (upravnih postopkov in 
upravnih sporov, skupaj 12.756, kar je za 2,5 % več kot leta 2016), občutno povečan pripad pa je 
zaznati tudi na delovnopravnem področju, kar je zlasti posledica večjega števila vloženih novih 
tožb z istovrstnimi zahtevki (množični spori), ki so jih vložili pripadniki Slovenske vojske (gre za 
plačila za neizkoriščeni dan tedenskega počitka in plačila zaradi presežnih ur dela). 
 
Vir: MP 
 
 
Vlada sprejela Sklep o dopolnitvi Sklepa o ustanovitvi, nalogah in organizaciji Urada Vlade 
RS za varovanje tajnih podatkov. 
 
Zakon o informacijski varnosti (Uradni list RS, št. 30/18, v nadaljnjem besedilu: ZInfV), ki je pričel 
veljati z 11. majem 2018, med drugim na novo ureja pristojnosti, naloge, organizacijo in delovanje 
pristojnega nacionalnega organa za informacijsko varnost, ki bo kot organ v sestavi ministrstva, 
pristojnega za informacijsko družbo, začel z delovanjem najkasneje do 1. januarja 2020. 
 
Drugi odstavek 40. člena ZInfV določa, da do pričetka delovanja pristojnega nacionalnega organa 
njegove naloge opravlja Urad Vlade Republike Slovenije za varovanje tajnih podatkov (v 



nadaljnjem besedilu: UVTP) skladno s tem zakonom, četrti odstavek istega člena pa nalaga Vladi 
RS, da uskladi Sklep o ustanovitvi, nalogah in organizaciji Urada Vlade Republike Slovenije za 
varovanje tajnih podatkov (Uradni list RS, št. 6/02 in 17/17) z dotičnim zakonom v treh mesecih 
od njegove uveljavitve. 
 
V skladu s sprejeto Strategijo kriptografske zaščite podatkov v Republiki Sloveniji, ki jo je Vlada RS 
sprejela na svoji 99. redni seji dne 1. 9. 2016, je UVTP dodana tudi naloga kriptografske zaščite 
podatkov. 
 
Zato je UVTP predlagal sprejetje Sklepa o dopolnitvi Sklepa o ustanovitvi, nalogah in organizaciji 
UVTP. S tem sklepom se obstoječi sklep dopolni z novimi nalogami s področja informacijske 
varnosti. 
 
Poleg nalog s področja informacijske varnosti bo UVTP opravljal tudi vse dosedanje naloge na 
področju tajnih podatkov in kibernetske varnosti, ki so mu bile dodeljene že s prvotnim Sklepom o 
ustanovitvi, nalogah in organizaciji Urada Vlade Republike Slovenije za varovanje tajnih podatkov 
iz leta 2002. 
 
Naloge s področja informacijske in kibernetske varnosti bo UVTP opravljal vse do pričetka 
delovanja pristojnega nacionalnega organa za informacijsko varnost v skladu z ZInfV. 
 
Vir: UVTP 
 
 
Vlada sprejela predlog stališča glede evropske direktive o splošnem režimu za trošarino  
 
Vlada je sprejela predlog stališča Slovenije k predlogu prenovitve evropske direktive o določitvi 
splošnega režima za trošarino, in sicer, da Slovenija predlog podpira. 
 
Evropska direktiva o splošnem režimu za trošarino določa splošni režim za trošarinsko blago s 
posebnim poudarkom na proizvodnji, skladiščenju in gibanju trošarinskega blaga med državami 
članicami. Temeljni cilj direktive je omogočiti prost pretok blaga ob hkratnem zagotavljanju, da 
države članice na koncu poberejo ustrezen trošarinski dolg. Direktiva je bila večkrat bistveno 
spremenjena, potrebne so nadaljnje spremembe in posodobitve zaradi sklicevanj na zastarelo 
zakonodajo.  
 
Predlog prenovljene direktive ohranja strukturo obstoječe direktive, z vsebinskim spremembami 
pa zasleduje naslednje cilje:  
- zmanjšanje administrativnih stroškov za države članice in gospodarske subjekte z avtomatizacijo 
sedanjih papirnih postopkov in opredelitvijo skupnih pravil,  
- uskladitev trošarinskih in carinskih postopkov,  
- zmanjšanje goljufij z učinkovitejšim spremljanjem gibanja trošarinskega blaga z avtomatizacijo 
in z navzkrižnim preverjanjem podatkov med trošarinskimi in carinskimi postopki.  
 
Vir: MF 
 
 
Stališče Vlade do Predloga uredbe Evropskega parlamenta in Sveta glede sprememb uredb 
v zvezi z nadzorom ribištva 
 
Vlada je sprejela stališče k Predlogu uredbe Evropskega parlamenta in Sveta o spremembi Uredbe 
Sveta (ES) št. 1224/2009, uredb Sveta (ES) št. 768/2005, (ES) št. 1967/2006 in (ES) št. 
1005/2008 ter Uredbe (EU) 2016/1139 Evropskega parlamenta in Sveta glede nadzora ribištva. 
 
Predlog je pomemben z vidika slovenskega ribištva, saj zadeva tako delo ribičev,  kot tudi delo 
ribiške inšpekcije in državne uprave.  
 
Vlada RS podpira cilj sprememb v zvezi z nadzornim sistemom skupne ribiške politike, ki bodo 
omogočile posodobitev tega sistema ter njegovo prilagoditev zadnjim zakonodajnim novostim, kot 



tudi cilj poenostavitve nadzornega sistema skupne ribiške politike; ter hkrati opozarja, da morajo 
vse rešitve, ki zadevajo revizijo nadzornega sistema skupne ribiške politike, upoštevati značilnosti 
ribištva v posameznih morskih regijah ter državah članicah, še posebej malega priobalnega 
ribolova ter manjših ribiških sektorjev. 
 
Vlada RS bo v okviru obravnav predloga uredbe podprla rešitve, ki bodo slovenskim ribičem ter 
ribiški inšpekciji olajšale delo in ki bodo vodile k trajnostnemu razvoju slovenskega ribiškega 
sektorja ter k trajnostnemu upravljanju in ohranjanju morskih bioloških virov. 
 
Vlada RS bo predlog uredbe podprla, če bodo v okviru obravnav tega predloga sprejete rešitve, ki 
bodo zagotovile ustrezno upoštevanje značilnosti slovenskega ribiškega sektorja ter načel 
sorazmernosti in stroškovne učinkovitosti v zvezi z nadzorom ribištva, predvsem za manjše 
ribiške sektorje ter mali priobalni ribolov. Spremembe tudi ne bi smele prinesti nesorazmernih 
novih administrativnih oziroma finančnih bremen. 
 
Vir: MKGP 
 
 
Stališče Vlade do Predloga Uredbe Evropskega parlamenta in Sveta o preglednosti in 
trajnosti ocenjevanja tveganja v prehranski verigi v EU 
 
Vlada je sprejela stališče k Predlogu uredbe Evropskega parlamenta in Sveta o preglednosti in 
trajnosti ocenjevanja tveganja v prehranski verigi v EU ter o spremembah Uredbe (ES) št. 
178/2002 [o splošni živilski zakonodaji], Direktive 2001/18/ES [o namernem sproščanju gensko 
spremenjenih organizmov v okolje], Uredbe (ES) št. 1829/2003 [o gensko spremenjenih živilih in 
krmi], Uredbe (ES) št. 1831/2003 [o krmnih dodatkih], Uredbe (ES) št. 2065/2003 [o aromah 
dima], Uredbe (ES) št. 1935/2004 [o materialih, namenjenih za stik z živili], Uredbe (ES) št. 
1331/2008 [o skupnem postopku odobritve za aditive za živila, encime za živila in arome za 
živila], Uredbe (ES) št. 1107/2009 [o fitofarmacevtskih sredstvih] in Uredbe (EU) 2015/2283 [o 
novih živilih] - 8518/18. Vlada RS podpira spremenjeni način upravljanja in povečevanje 
vključenosti držav članic v upravnem odboru EFSA. Prav tako podpira večjo vključenost držav 
članic pri imenovanju strokovnjakov znanstvenih svetov. 
 
Slovenija podpira izboljšanje preglednosti na področju ocen tveganja. Javni dostop do študij 
industrije, ki jih EFSA uporabi v svojih ocenah tveganja, z izjemo poslovnih skrivnosti in drugih 
zaupnih informacij, predstavlja pomemben element zagotavljanja zaupanja v ocenjevanje tveganja 
v zvezi z varnostjo hrane v EU. Tak način dostopa do študij industrije bo izboljšal preglednost 
sistema EU za ocenjevanje tveganja, okrepil zaupanje potrošnikov, omogočil dostop do podatkov 
iz omenjenih študij tudi ostali zainteresirani javnosti in izboljšal izmenjavo informacij o tveganjih. 
Ne glede na pozitivne učinke javnega dostopa do študij industrije je Slovenija mnenja, da bi 
prezgodnji javni dostop (v začetni fazi priprave določene ocene tveganja) lahko imel negativen 
učinek na konkurenčnost. 
 
Predlog uredbe podaja zavezanost, ki jo je Komisija sprejela decembra 2017 v svojem odgovoru na 
evropsko državljansko pobudo "Glifosat in varstvo ljudi in okolja pred strupenimi pesticidi". 
Sprememba zakonodaje bo vodila k bolj preglednim in odprtim postopkom v procesu analize 
tveganja, krepitvi zanesljivosti študij, ki jih izvaja živilska industrija in boljšemu upravljanju 
znanstvenih zmogljivosti Evropske agencije za varnost hrane. 
 
Uredba predvideva izboljšano sodelovanje med EFSA, Evropsko komisijo in državami članicami, 
da se zagotovi učinkovito povezanost med ocenjevanjem tveganja, obvladovanjem tveganja in 
obveščanjem o tveganjih.  
 
Večja vključenost držav članic pri imenovanju strokovnjakov znanstvenih svetov bo EFSA 
zagotovila dostop do zadosti velikega nabora neodvisnih strokovnjakov. To naj bi imelo pozitiven 
učinek na vzdržnost sistema Unije za ocenjevanje tveganja. Predlog uredbe omogoča, da EFSA 
lahko tudi sama izbere in imenuje dodatne strokovnjake, kot tudi možnost, da države članice 
imenujejo strokovnjake z državljanstvom druge države članice.  
 



Uredba vzpostavlja pogoje za večjo preglednost na področju izdelav ocen tveganja, kar je ključni 
element za zagotavljanje višje ravni zaupanja potrošnikov v sistem varne hrane, ki ga ima EU. 
Uredba na novo vzpostavlja EU register vseh opravljenih študij (dosjejev), nadzor nad izvedbo 
študij, zaščito varstva osebnih podatkov in podatkov nasploh, format za posredovanje podatkov 
ipd.   
 
Vir: MKGP 
 
 
Vlada je sprejela stališče predloga za prenovitev uredbe o vzpostavitvi mreže uradnikov za 
zvezo za priseljevanje  
 
Vlada je sprejela stališče o predlogu za prenovitev Uredbe o vzpostavitvi evropske mreže 
uradnikov za zvezo za priseljevanje, ki je namenjena izboljšanju koordinacije in krepitvi 
sodelovanja znotraj mreže uradnikov za zvezo za priseljevanje.  
 
Cilj predloga je izboljšati koordinacijo, sodelovanje in izmenjavo informacij med uradniki za zvezo 
za priseljevanje, povečati sinergije med obstoječimi in novimi evropskimi uradniki za zvezo ter z 
vzpostavitvijo formalnega mehanizma upravljanja okrepiti sodelovanje in usklajevanje strateških 
in operativnih nalog te mreže na EU ravni. 
 
Zunanja ocena izvajanja dosedanje uredbe je namreč pokazala, da je imelo v zadnjih letih v 
spremenjenih okoliščinah (migracijska kriza) delovanje obstoječe mreže uradnikov za zvezo za 
priseljevanje številne pomanjkljivosti in omejen učinek na učinkovito upravljanje migracij. Poleg 
tega se mreža uradnikov za zvezo za priseljevanje širi, hkrati pa se oblikujejo nove mreže 
evropskih uradnikov za zvezo, zato je Evropska komisija predlagala prenovitev uredbe. 
 
Slovenija načeloma podpira predlog sprememb uredbe. Slovenija podpira vključitev organov 
kazenskega pregona v besedilo uredbe, saj na ta način zajema tudi policijske atašeje, ki se v delu 
svojih nalog ukvarjajo z migracijami. Poleg okrepljenega sodelovanja in koordinacije znotraj 
mreže uradnikov za zvezo za priseljevanje, ki jih v tretje države napotujejo države članice, 
Slovenija podpira tudi boljše doseganje sinergij med delom mreže teh uradnikov za zvezo za 
priseljevanje in drugih evropskih uradnikov za zvezo, napotenih v tretje države.  
 
Slovenija pa izraža nekatere pomisleke glede usmerjevalnega odbora, predvsem zaradi dvomov v 
dodano vrednost in doprinos tega odbora k delu mreže uradnikov za zvezo za priseljevanje na 
operativni ravni.  
 
Republika Slovenija bo v pogajanjih pozorna tudi na to, da bodo določbe uredbe usklajene z  
določbami nove uredbe in direktive s področja varstva osebnih podatkov. 
 
Vir: MNZ 
 
 
Poročilo o uresničevanju Strategije sodelovanja RS v mednarodnih operacijah in misijah in 
načrtih prihodnjega sodelovanja  
 
Vlada je sprejela Poročilo o uresničevanju Strategije sodelovanja Republike Slovenije v 
mednarodnih operacijah in misijah, sodelovanju v mednarodnih operacijah in misijah v letu 2017 
in načrtih prihodnjega sodelovanja. 
 
V skladu s Strategijo sodelovanja Republike Slovenije v mednarodnih operacijah in misijah Vlada 
RS enkrat letno seznani Državni zbor o sodelovanju v potekajočih mednarodnih operacijah in 
misijah, kot tudi o uresničevanju te strategije ter s tem povezanimi načrti.  
 
Skupno je v letu 2017 v mednarodnih operacijah in misijah sodelovalo nekaj več kot 360 
pripadnikov Slovenske vojske, policije, diplomatov MZZ in drugega osebja. RS je za njihovo 
delovanje in druge povezane aktivnosti skupaj porabila nekoliko manj kot 25 mio EUR. 
 



Poročilo v uvodnem delu oriše razvoj mednarodnega varnostnega okolja, ki je v minulem letu 
narekoval odziv mednarodne skupnosti na regionalne in globalne varnostne izzive. V tem 
kontekstu je predstavljen tudi njihov vpliv na položaj RS, njene naloge in načrte nadaljnjega 
sodelovanja pri zagotavljanju mednarodnega miru in varnosti. 
 
Drugo poglavje povzema aktivnosti pristojnih ministrstev, ki so povezane z uresničevanjem 
Strategije sodelovanja RS v mednarodnih operacijah in misijah. V tretjem delu je predstavljeno 
sodelovanje v posameznih mednarodnih operacijah in misijah, ki je bilo tudi v letu 2017 
geografsko usmerjeno na območje Zahodnega Balkana (le-to ostaja prednostno območje), vzhodne 
Evrope in Kavkaza, Azije, Afrike, Bližnjega Vzhoda in Sredozemlja. V tem delu je podan tudi oris 
dogajanja na geostrateških območjih, ki so v interesu RS oziroma kjer RS sodeluje v okviru 
mednarodnih operacij in misij. Poročilo vključuje tudi sodelovanje v silah Nata za hitro 
posredovanje, v bojni skupini EU in v Natovi okrepljeni prednji prisotnosti. RS je sodelovala tudi v 
različnih mednarodnih reševalnih operacijah ter se odzivala na humanitarne krize.  
 
V zadnjem delu poročila so predstavljeni načrti prihodnjega sodelovanja RS v mednarodnih 
operacijah in misijah tako z vidika posameznega resorja kot tudi posamezne operacije in misije. Iz 
poročila izhaja, da Slovenija kljub okoliščinam in racionalizaciji uspeva ohranjati visoko raven 
sodelovanja. Tudi v prihodnje si bo prizadevala prispevati k mednarodnemu miru in varnosti ter 
stabilnosti, v skladu z obveznostmi, ki jih je prevzela s članstvom v različnih mednarodnih 
organizacijah.  
 
Vir: MZZ 
 
 
Skupni predlog sklepa Sveta o stališču med Evropsko skupnostjo in njenimi državami 
članicami na eni strani ter Republiko Tunizijo na drugi strani 
 
Vlada je sprejela predlog stališča Republike Slovenije in sicer, da Republika Slovenija podpira 
Skupni predlog sklepa Sveta o stališču, ki ga Unija zavzame v okviru Pridružitvenega sveta, 
ustanovljenega z Evro-mediteranskim sporazumom o pridružitvi med Evropsko skupnostjo in 
njenimi državami članicami na eni strani ter Republiko Tunizijo na drugi strani, v zvezi s 
sprejetjem dokumenta z naslovom "Utrditi privilegirano partnerstvo med EU in Tunizijo: strateške 
prednostne naloge za obdobje 2018–2020. 
 
Vir: MZZ 
 
 
Predlog uredbe Evropskega parlamenta in Sveta o spremembi uredb in odločb za večjo 
varnost v EU, olajšano izdajanje vizumov ter izvajanje mejne kontrole 
 
Vlada je sprejela stališče Republike Slovenije k zadevi Predlog uredbe Evropskega parlamenta in 
Sveta o spremembi Uredbe (ES) št. 767/2008, Uredbe (ES) št. 810/2009, Uredbe (EU) 2017/2226, 
Uredbe (EU) 2016/399, Uredbe XX/2018 [uredba o interoperabilnosti] in Odločbe Sveta 
2004/512/ES ter o razveljavitvi Sklepa Sveta 2008/633/PNZ - 8853/18. Slovenija podpira 
Predlog uredbe Evropskega parlamenta in Sveta o spremembi uredbe, saj bo njen sprejem vplival 
na večjo varnost v EU in olajšal izdajanje vizumov ter izvajanje mejne kontrole. 
 
V okviru pogajanj se bo Slovenija zavzemala za odstopanje od zahteve, da vsak morebiten zadetek 
v vizumskem postopku ročno preveri centralni organ. Slovenija se bo sicer zavzemala za ročno 
preverjanje zadetkov, vendar bi moral biti način in pristojnosti glede ročnega preverjanja 
zadetkov prepuščen posamezni državi članici. Slovenija bo dodatno predlagala, da dostop do 
statističnih podatkov v VIS pridobi tudi Eurostat za namen statističnega obdelovanja podatkov. 
 
Splošni cilji te pobude so v skladu s cilji iz Pogodbe o izboljšanju varnosti v EU in na njenih mejah, 
olajšanju izvajanja pravice zakonitih potnikov do prečkanja zunanjih meja, svobodnega gibanja in 
bivanja na območju brez nadzora na notranjih mejah ter olajšanju upravljanja zunanjih 
schengenskih meja. Ti cilji so podrobneje obravnavani v evropski agendi o migracijah in nadaljnjih 
sporočilih, vključno s sporočilom o ohranitvi in okrepitvi schengenskega območja , sporočilom o 



evropski agendi za varnost, poročilih Komisije o napredku pri vzpostavljanju učinkovite in prave 
varnostne unije ter sporočilom o prilagajanju skupne vizumske politike novim izzivom. 
 
Vir: MZZ 
 
 
Vlada sprejela sklep o določitvi kriterijev za ugotavljanje kritične infrastrukture Republike 
Slovenije  
 
Vlada je sprejela Sklep o določitvi kriterijev za ugotavljanje kritične infrastrukture Republike 
Slovenije in njihovih mejnih vrednosti ter prioritete delovanja sektorjev kritične infrastrukture. 
 
Kriteriji za ugotavljanje kritične infrastrukture, opredeljeni v 5. členu Zakona o kritični 
infrastrukturi (Uradni list RS, št. 75/17), temeljijo na definiciji kritične infrastrukture Republike 
Slovenije, določeni v navedenem zakonu, po kateri obsega tovrstna infrastruktura tiste 
zmogljivosti, ki so ključnega pomena za državo, ker se ocenjuje, da bi imela prekinitev njihovega 
delovanja ali njihovo uničenje resne posledice za nacionalno varnost, gospodarstvo in druge 
ključne družbene funkcije ter zdravje, varnost, zaščito in blaginjo ljudi. Zato so oblikovani na 
podlagi presoje posledic, ki lahko zaradi resnih motenj v delovanju ali prekinitve delovanja 
kritične infrastrukture Republike Slovenije nastanejo za nacionalno varnost, gospodarstvo in 
druge ključne družbene funkcije, ter zdravje, varnost, zaščito in blaginjo ljudi. Kriteriji so sektorski 
in medsektorski.  
 
V drugem odstavku 5. člena in drugem odstavku 8. člena Zakona o kritični infrastrukturi je 
določeno, da kriterije in njihove mejne vrednosti določi vlada. Mejne vrednosti kriterijev za 
ugotavljanje kritične infrastrukture so količinski vidik kriterijev in so skupaj z njimi celovita 
podlaga za ugotovitev in nato določitev, kateri infrastrukturi državnega pomena pripada oznaka 
kritična. V skladu s tretjim odstavkom 4. člena Zakona o kritični infrastrukturi je predlagan tudi 
prednostni vrstni red sektorjev kritične infrastrukture, in sicer z vidika ocenjenih posledic resnih 
motenj v njihovem delovanju ali prekinitve njihovega delovanja nasploh ter pričakovanega 
neposrednega vpliva na delovanje drugih sektorjev kritične infrastrukture (t. i. soodvisnosti 
sektorjev kritične infrastrukture). Predlagani kriteriji in njihove mejne vrednosti ter prioritete 
delovanja sektorjev kritične infrastrukture so oblikovani v skladu z določili Zakona o kritični 
infrastrukturi ob največjem možnem upoštevanju obstoječe ureditve na področju kritične 
infrastrukture državnega pomena v Republiki Sloveniji. Nanje so pristojna ministrstva v vlogi 
nosilcev sektorjev kritične infrastrukture podala svoje soglasje. V postopek predhodnega 
medresorskega usklajevanja tega gradiva je Ministrstvo za finance vključilo tudi strokovne službe 
Banke Slovenije, ki nanj niso podale vsebinskih pripomb. 
 
Vir: MO 
 
 
Vlada sprejela Državni načrt zaščite in reševanja ob velikem požaru v naravnem okolju 
 
Vlada je sprejela Državni načrt zaščite in reševanja ob velikem požaru v naravnem okolju, verzija 
3.0 (v nadaljnjem besedilu: Državni načrt), s katerim se nadomešča Državni načrt zaščite in 
reševanja ob velikem požaru v naravnem okolju, verzija 2.0, ki ga je  Vlade Republike Slovenije 
sprejela junija 2007.  

 
Vlada je s sklepom naložila ministrstvom in vladnim službam, ki so izvajalci nalog določenih v 
Državnem načrtu, da v roku šestih mesecev, izdelajo oziroma uskladijo priloge in dodatke k 
Državnemu načrtu, ki so v njihovi pristojnosti in jih dostavijo Upravi Republike Slovenije za 
zaščito in reševanje. Prav tako je Vlada Republike Slovenije s sklepom naložila nosilcem 
načrtovanja, da v dvanajstih mesecih izdelajo oziroma uskladijo svoje načrte oziroma dele načrtov 
zaščite in reševanja ob velikem požaru v naravnem okolju z Državnim načrtom. Ministrstvo za 
obrambo bo o izvrševanju sklepa poročala Vladi Republike Slovenije v 30 dneh po preteku roka. 
 
Ministrstvo za obrambo, Uprava Republike Slovenije za zaščito in reševanje bo Državni načrt 
zaščite in reševanja ob velikem požaru v naravnem okolju objavilo na svetovnem spletu. 



 
Državni načrt zaščite in reševanja ob velikem požaru v naravnem okolju, verzija 3.0, je izdelan kot 
izvedbeni dokument Vlade Republike Slovenije v skladu z Uredbo o vsebini in izdelavi načrtov 
zaščite in reševanja (Uradni list RS, št. 24/12 in 78/16) in je nadgradnja Državnega načrta zaščite 
in reševanja ob velikem požaru v naravnem okolju, verzija 2.0, ki ga je Vlada Republike Slovenije 
sprejela leta 2007. Verzija 3.0 je dopolnjena in posodobljena, v njej pa so upoštevani tudi zaključki 
iz dejanskih požarov v naravnem okolju leta 2013 (Trstelj) in leta 2016 (med Črnotičami in 
Hrastovljami). 
 
Vir: MO 
 
 
Vlada se je seznanila s Podrobnim načrtom izvedbe vseh potrebnih aktivnosti za sprejem 
novega Državnega prostorskega načrta za Osrednje vadišče Slovenske vojske Postojna 
 
Vlada se je na današnji seji seznanila s Podrobnim načrtom izvedbe vseh potrebnih aktivnosti za 
sprejem novega Državnega prostorskega načrta za Osrednje vadišče Slovenske vojske Postojna, ki 
sta ga pripravila Ministrstvo za obrambo in Ministrstvo za okolje in prostor. 
 
Ministrstvo za obrambo in Ministrstvo za okolje in prostor sta izdelala Podrobni načrt izvedbe 
vseh potrebnih aktivnosti za sprejem novega Državnega prostorskega načrta za osrednje vadišče 
Slovenske vojske Postojna skladno z drugo točko sklepa Vlade RS, z dne 21. junija 2018, ki se glasi: 
»Ministrstvo za obrambo kot pobudnik priprave državnega prostorskega načrta za Osrednje 
vadišče Slovenske vojske Postojna in Ministrstvo za okolje in prostor kot pripravljavec priprave 
tega načrta v čim krajšem času izvedeta vse potrebne aktivnosti za sprejem novega državnega 
prostorskega načrta za Osrednje vadišče Slovenske vojske Postojna. V ta namen Ministrstvo za 
obrambo in Ministrstvo za okolje in prostor do 17. 7. 2018 izdelata podrobni načrt izvedbe vseh 
potrebnih aktivnosti za pripravo novega državnega prostorskega načrta ter z njim seznanita Vlado 
Republike Slovenije«.  
 
Vir: MO 
 
 
Vlada sprejela pobudo za sklenitev Sporazuma med Vlado Republike Slovenije in 
Organizacijo za sodelovanje pri skupnem oboroževanju (OCCAR) o upravljanju programa 
Boxer 
 
Vlada je na današnji seji sprejela pobudo za sklenitev Sporazuma med Vlado Republike Slovenije 
in Organizacijo za sodelovanje pri skupnem oboroževanju (OCCAR) o upravljanju programa Boxer. 
Vlada je za podpis pisma o sprejetju pogojev upravljanja programa Boxer pooblastila ministrico za 
obrambo Andrejo Katič. Pobuda za sklenitev sporazuma z osnutkom besedila sporazuma bo 
poslana v potrditev Odboru Državnega zbora Republike Slovenije za zunanjo politiko. 
 
Ministrstvo za obrambo je skladno z Resolucijo o splošnem dolgoročnem programu razvoja in 
opremljanja Slovenske vojske do leta 2025 in Srednjeročnim obrambnim programom Republike 
Slovenije 2018–2023 sprejelo odločitev za opremljanje Slovenske vojske z bojnimi kolesnimi vozili 
8 x 8 za izgradnjo srednje bataljonske bojne skupine Slovenske vojske. Nakup teh vozil bo 
Ministrstvo za obrambo izvedlo v okviru večnacionalnega programa Boxer, Organizacije za 
sodelovanje pri skupnem oboroževanju (OCCAR). Z informacijo o poteku postopka nakupa bojnih 
kolesnih vozil 8 x 8 za izgradnjo Srednje bataljonske bojne skupine sta se že seznanila Vlada 
Republike Slovenije in Odbor Državnega zbora Republike Slovenije za obrambo, ki projekt tudi 
podpira (Sklep Odbora Državnega zbora RS za obrambo z dne 1. marca 2018). 
 
Sporazum med Vlado Republike Slovenije in Organizacijo za sodelovanje pri skupnem 
oboroževanju (OCCAR) o upravljanju programa Boxer bo vzpostavil pravno podlago za upravljanje 
programa Boxer za Republiko Slovenijo s strani OCCAR in opredelil pogoje njunega sodelovanja v 
programu. Na podlagi sporazuma bodo sklenjeni nadaljnji akti za sodelovanje Republike Slovenije 
v programu Boxer in za nakup vozil Boxer. 
 



Sklenitev sporazuma se sklepa skladno z Resolucijo o splošnem dolgoročnem programu razvoja in 
opremljanja Slovenske vojske do leta 2025, Srednjeročnim obrambnim programom Republike 
Slovenije 2018–2023 ter sklepoma Vlade RS in Odbora Državnega zbora Republike Slovenije za 
obrambo. Tako se uresničujejo sprejeti Cilji zmogljivosti Nata 2017 za Republiko Slovenijo glede 
zagotavljanja zmogljivosti za oblikovanje dveh srednjih bataljonskih bojnih skupin, ki jih je vlada 
potrdila na zasedanju obrambnih ministrov Nata 29. junija 2017 na sedežu Nata v Bruslju. S 
sodelovanjem pri izgradnji zmogljivosti v okviru OCCAR bo Republika Slovenija izpolnila tudi več 
zavezujočih meril za sodelovanje v okviru stalnega strukturnega sodelovanja EU na področju 
obrambe (PESCO). 
 
Vir: MO 
 
 
Spremembe in dopolnitve Pravil družbe SiDG o načinu in merilih za prodajo gozdnih lesnih 
sortimentov 
 
Vlada je sprejela Spremembe in dopolnitve Pravil družbe Slovenski državni gozdovi, d. o. o., o 
načinu in merilih za prodajo gozdnih lesnih sortimentov. 
 
S Spremembami in dopolnitvami Pravil družbe Slovenski državni gozdovi, d. o. o., (SiDG) o načinu 
in merilih za prodajo gozdnih lesnih sortimentov se med drugim določa, da v primeru naravnih 
nesreč, ki jih skladno z zakonom, ki ureja dodatne ukrepe za odpravo posledic škode zaradi 
prenamnožitve populacije podlubnikov, potrdi Vlada RS, lahko SiDG, izjemoma proda les na panju 
tudi v gozdovih višje kakovosti in na celotnem območju, ki je bilo prizadeto z vremenskimi ali 
drugimi pojavi. Količina lesa, ki se proda na panju v primerih iz tega odstavka ni omejena po 
posameznem primeru prodaje.  
 
Natančneje se določa tudi, da so razpoložljive količine gozdnih lesnih sortimentov (GLS) tiste za 
katere SiDG oceni, da jih bo lahko dobavljal. 
 
V Pravilih so sedaj do direktne prodaje manjših količin lesa poleg fizičnih oseb, upravičene tudi 
neprofitne organizacije in lokalne skupnosti (npr. za dobavo mlajev, ipd.).  
 
V pravilih je določeno tudi, da lahko v primeru višje sile SiDG pred odstopom od pogodbe kupcu 
ponudi sklenitev dodatka k pogodbi s katerim se spremenijo oz. zamenjajo količine in vrste GLS.  
 
Vir: MKGP 
 
 
Vlada za člana sveta Javne agencije za železniški promet RS imenovala Damirja Topolka 
 
 
Vlada je na današnji seji imenovala Damirja Topolka za člana sveta Javne agencije za železniški 
promet RS, potem ko mu je mandat potekel 21. februarja 2018. Mandat člana sicer traja pet let. 
 
Vir: MzI 
 
 
Novi člani Upravnega odbora Inštituta za narodnostna vprašanja 
 
Vlada je v Upravni odbor Inštituta za narodnostna vprašanja imenovala nova člana. To sta dr. 
Peter Štih in Žarko Bogunovič. Imenovana sta za štiri leta. 
 
Vir: MIZŠ 
 
 
 
 



Vlada o dopolnitvi Skupnega kadrovskega načrta (SKN) organov državne uprave za leto 
2018 
 
Vlada soglaša, da se dovoljeno število zaposlenih v Skupnem kadrovskem načrtu (SKN) organov 
državne uprave za leti 2018 in 2019 na podlagi Zakona o izvrševanju proračunov Republike 
Slovenije za leti 2018 in 2019  poveča za leto 2018 in sicer:  

- Vladnim službam odgovornim generalnemu sekretarju Vlade Republike Slovenije za 
2 (za Urad Vlade Republike Slovenije za varovanje tajnih podatkov – za področje 
informacijske varnosti). 

 
Manjkajoče kvote za potrebe Urada Vlade Republike Slovenije za varovanje tajnih podatkov (za 
področje informacijske varnosti) se v letu 2018 zagotovijo s prerazporeditvijo kadrov oziroma 
prenosom dovoljenega števila zaposlenih med kadrovskimi načrti organov državne uprave z 
njihovim soglasjem in temu ustrezno prerazporeditvijo sredstev za plače.  
 
V skladu z Zakonom o izvrševanju proračunov Republike Slovenije za leti 2018 in 2019 
(ZIPRS1819) neposredni uporabniki proračuna države in posredni uporabniki proračuna države 
in občin pripravijo kadrovski načrt za leti 2018 in 2019 tako, da dovoljeno število zaposlenih ne 
sme presegati dovoljenega števila zaposlenih določenega v kadrovskih načrtih za leto 2017.  
 
Ne glede na navedeno lahko vlada ob predhodnem soglasju Ministrstva za finance in Ministrstva 
za javno upravo, v izjemnih primerih odloči, da se dovoljeno število zaposlenih v kadrovskem 
načrtu neposrednega uporabnika proračuna države v letu 2018 poveča za največ 0,7 odstotka. Za 
te zaposlitve mora organ državne uprave zagotoviti sredstva za stroške dela v okviru sredstev za 
stroške dela v svojem finančnem načrtu. 
 
V skladu z ZIPRS1819 in upoštevaje kriterije za dodelitev dodatnih kvot je bilo organom državne 
uprave za leto 2018 že razdeljenih 215 kvot, 2 kvoti pa sta ostali nerazdeljeni. Glede na dejstvo, da 
se skladno z ZIPRS1819 dovoljeno število zaposlenih v skupnem kadrovskem načrtu državnih 
organov v letu 2018 lahko poveča za 0,7 odstotka in da sta ostali le 2 nerazdeljeni kvoti, se ti 2 
kvoti  dodelita za izvrševanje ZIV za potrebe UVTP (področje informacijske varnosti).  
 
Vir: MJU 
 
 
Imenovanje članov Sveta Slovenskega instituta za kakovost in meroslovje 
 
Vlada na seji sprejela naslednji sklep, v katerem se za člana Sveta Slovenskega instituta za 
kakovost in meroslovje kot predstavnika ustanovitelja za dobo štirih let imenujeta Franc Stanonik 
in Bernarda Suša. 
 
V skladu z 29. členom Zakona o zavodih ter 16. členom Statuta Slovenskega instituta za kakovost 
in meroslovje (v nadaljevanju: SIQ) Svet SIQ sestavlja enajst članov, od katerih dva člana imenuje 
Vlada Republike Slovenije. Mandat članov Sveta SIQ je štiri leta, pri čemer je lahko član ponovno 
imenovan.  
Dosedanjima članoma, ki ju je imenovala Vlada Republike Slovenije je mandat potekel. V skladu s 
tem smo od SIQ dobili prošnjo za imenovanje novih članov sveta SIQ. 
 
Franc Stanonik je vključen v oblikovanje notranjega trga na več področjih delovanja Direktorata za 
notranji trg že več kot pet let, tako pri harmonizaciji in implementaciji horizontalne tehnične 
zakonodaje s področja prostega pretoka blaga in storitev kot pri izvajanju tehnične infrastrukture 
kakovosti s področja prostega pretoka blaga. Z izvajanjem nalog SIQ na področju preskušanja in 
certificiranja proizvodov, ocenjevanja sistemov vodenja in meroslovja je podrobno seznanjen in ga 
dobro pozna. 
 
Bernarda Suša ima potrebne izkušnje na področjih dela SIQ ter na področju vodenja in upravljanja. 
Uveljavila se je pri vodenju notranje-organizacijske enote – Sektorja za spremljanje državnih 
pomoči; drugih najzahtevnejših EU projektov, oblikovanju in usklajevanju sistemskih rešitev in 
organizaciji in aktivnemu sodelovanju s Komisijo EU. 



 
Vir: MGRT 
 
 
Kandidatura za podpredsednika za korporativne storitve Evropskega patentnega urada   
 
Vlada se je seznanila s kandidaturo dr. Vojka Tomana, direktorja Urada Republike Slovenije za 
intelektualno lastnino, za podpredsednika za korporativne storitve  Evropskega patentnega urada 
(v nadaljevanju: EPU) in kandidaturo tudi podpira. 
 
EPU je dne 5.7.2018 objavil razpis za tri prosta delovna mesta podpredsednika EPU, in sicer za: 
- podpredsednika, ki vodi generalni direktorat 1, v katerem tečejo vsi postopki v zvezi s podelitvijo 
evropskega patenta od sprejema prijave dalje, 
- podpredsednika, ki vodi generalni direktorat 4 in je odgovoren za korporativne storitve, ki so 
potrebne za zagotovitev nemotenega delovanja EPU, in jih zagotavljajo glavni direktorati: 
Informacijsko upravljanje, Finance, Človeški viri, Splošna uprava in Centralna javna naročila,  
- podpredsednika, ki vodi generalni direktorat 5 in je odgovoren za pravne oziroma mednarodne 
zadeve. 
 
Kandidati morajo biti državljani ene izmed 38 držav pogodbenic EPK in morajo v prijavi poleg 
motivacijskega pisma, življenjepisa in izpolnjenega predpisanega obrazca predložiti pismo, iz 
katerega je razvidno sponzorstvo oziroma podpora vodje delegacije države pogodbenice in/ali 
predsednika EPU. Minimalni pogoji, ki jih morajo izpolnjevati kandidati za podpredsednika za 
korporativne storitve, so diploma zaključenega univerzitetnega študija na magistrski ravni in 
znanje jezikov: odlično znanje enega izmed uradnih jezikov in sposobnost razumevanja drugih 
dveh uradnih jezikov. 
 
Dr. Vojko Toman vodi urad od septembra 2015 dalje in je od 27.11.2015 dalje stalni predstavnik 
Republike Slovenije v Upravnem svetu EPO. V oktobru 2016 je bil kot prvi slovenski predstavnik 
izvoljen za člana Odbora Upravnega sveta, kar kaže, da uživa podporo med državami 
pogodbenicami EPO. Dobro je seznanjen z delovanjem EPO in EPU, vključno s problematiko 
socialnega dialoga z zaposlenimi v EPU, ki je že več kot deset let pereče notranje vprašanje EPU, ki 
lahko ogozi stabilnost delovanja EPU in poslabša kakovost njegovih storitev.  
 
Dr. Vojko Toman izpolnjuje razpisane pogoje za podpredsednika za korporativne zadeve in bo 
kandidiral za to delovno mesto. S svojo izobrazbo (univerzitetni diplomirani inženir strojništva, 
specialistični študij iz managementa, magisterij in doktorat s področja  poslovodenja in 
organizacije) ter dosedanjimi delovnimi izkušnjami bi lahko uspešno opravljal naloge 
podpredsednika za korporativne storitve v EPU, saj ima izkušnje z večine področij dela, ki so 
navedena v razpisu za to delovno mesto, kot npr. s področij informacijskih tehnologij, človeških 
virov, vodenja projektov, vodenja podjetja, poslovnega svetovanja, organizacije in optimizacije 
poslovnih procesov kot tudi vodenja urada, kot pristojnega organa za opravljanje upravnih in 
strokovnih nalog s področja intelektualne lastnine. S svojo sposobnostjo preseganja nesoglasij bi 
lahko tudi pomembno prispeval k izboljšanju socialnega dialoga z zaposlenimi v EPU.  
 
Vir: MGRT 
 
 
Vlada razrešila in imenovala predstavnika ustanovitelja v Splošne bolnišnice "dr. Franca 
Derganca" Nova Gorica 
 
Vlada je sprejela Sklep o razrešitvi in imenovanju predstavnika ustanovitelja v svetu javnega 
zdravstvenega zavoda Splošne bolnišnice "dr. Franca Derganca" Nova Gorica. 
 
Z Odlokom o preoblikovanju Splošne bolnišnice "dr. Franca Derganca" Nova Gorica v javni 
zdravstveni zavod je določeno, da svet zavoda sestavlja poleg ostalih predstavnikov tudi 5 
predstavnikov ustanovitelja.  
 



Stanislav Rijavec je postal direktor Splošne bolnišnice "dr. Franca Derganca" Nova Gorica, zato ga 
Vlada RS v skladu s sedmo alinejo drugega odstavka 4. točke Protokola o izbiri kandidatov za 
predstavnike ustanovitelja v svetih javnih zdravstvenih zavodov, katerih ustanovitelj je Republika 
Slovenija, razrešuje iz sveta zavoda.  
 
Do izteka mandata sveta zavoda, do 20. 12. 2021, se v svet zavoda imenuje mag. Metka Cerar. 
 
Vir: MZ 
 
 
Vlada razrešila in imenovala predstavnika ustanovitelja v svet javnega zdravstvenega 
zavoda Univerzitetnega kliničnega centra Ljubljana 
 
Vlada je sprejela Sklep o razrešitvi in imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega 
zdravstvenega zavoda Univerzitetnega kliničnega centra Ljubljana. 
 
Z Odlokom o preoblikovanju javnega zdravstvenega zavoda Klinični center v javni zdravstveni 
zavod Univerzitetni klinični center Ljubljana je določeno, da svet zavoda, poleg ostalih 
predstavnikov, sestavlja tudi 6 predstavnikov ustanovitelja.  
 
Vladi razrešuje Anico Užmah in na njeno mesto imenuje Mag. Helena Kujundžić Lukaček. 

 
Razrešitev ge. Anice Užmah je v skladu s sedmo alinejo drugega odstavka 4. točke Protokola o 
izbiri kandidatov za predstavnike ustanovitelja v svetih javnih zdravstvenih zavodov, katerih 
ustanovitelj je Republika Slovenija, št. 007-207/2014/18 z dne 15. 11. 2017 (Protokol), ki določa, 
da se predstavnika ustanovitelja v svetu javnega zdravstvenega zavoda, lahko razreši, če začne 
opravljati funkcijo ali delo, ki je nezdružljivo s članstvom v svetu javnega zdravstvenega zavoda. 
Protokol določa postopek izbire in razrešitve kandidatov za predstavnike ustanovitelja v svetih 
javnih zdravstvenih zavodov, katerih ustanovitelj je Republika Slovenija in usposabljanje oziroma 
preverjanje njihovega znanja. 
 
Anica Užmah je bila imenovana za direktorico javnega zdravstvenega zavoda, katerega 
ustanovitelj je Republika Slovenija. 
 
Vir: MZ 
 
 
Delovna uspešnost iz naslova povečanega obsega dela direktorju Stanovanjskega sklada RS 
 
Vlada je odločila, da se direktorju Stanovanjskega sklada RS, javnega sklada, mag. Črtomirju 
Remcu za izvedbo povečanih aktivnosti, vezanih na uresničevanje sprejete Resolucije o 
nacionalnem stanovanjskem programu 2015-2025 ter s strani vlade potrjene Poslovne politike 
stanovanjskega sklada za obdobje 2017-2020 (uresničevanje nalog, ki so razvidne iz Priloge 2: 
Matrika ciljev Sklada v letih 2017 – 2020) in na uresničevanje sprejetega Poslovnega in finančnega 
načrta stanovanjskega sklada za leti 2017 in 2018, določi in izplača del plače za delovno uspešnost 
iz naslova povečanega obsega dela za obdobje od 1. 4. 2018 do 30. 6. 2018, v višini 10 % osnovne 
plače. 
 
Uredba o delovni uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela za javne uslužbence med drugim 
določa, da v primerih, ko je ustanovitelj in financer uporabnika proračuna RS, odloči o delu plače 
za delovno uspešnost iz naslova povečanega obsega dela za direktorje s sklepom organ, pristojen 
za njihovo imenovanje s soglasjem vlade. 
 
Iz sklepa Nadzornega sveta stanovanjskega sklada izhaja, da bo direktor, v obdobju od 1. 1. do 31. 
12. 2018, opravljal povečan obseg. Za prvo trimesečje letošnjega leta je bil direktorju odobren na 
29. 3. 2018. 
 
Izvedba povečanih mesečnih aktivnosti v drugem trimesečju, od 1. 4. do 30. 6. 2018, je bila 
sledeča: v mesecu aprilu 2018 zaradi izvajanja postopkov za oblikovanje informacijskih podlag in 



prenovo programskega okolja evidence najemnih stanovanj stanovanjskega sklada; v mesecu 
maju 2018 zaradi aktivnosti vezanih na nove projekte za pridobivanje in gradnjo novih najemnih 
stanovanj – lokaciji v Mariboru in lokacija v Ljubljani ter drugih projektov po Sloveniji; v mesecu 
juniju 2018 zaradi aktivnosti vezanih na spremembo aktov ustanovitve in poslovanje družbe 
Spekter d. o. o. in družbe Stanovanjsko podjetje d. o. o. 
 
Vir: MOP 
 
 
Vlada se je seznanila z revidiranim letnim poročilom Slovenskega državnega holdinga 
 
Vlada se je danes kot skupščina Slovenskega državnega holdinga (SDH) seznanila z revidiranim 
letnim poročilom SDH in celotne skupine za leto 2017. Podelila je razrešnico upravi in 
nadzornemu svetu za leto 2017 ter imenovala revizorja SDH in celotne skupine za obdobje od 
2018 do 2020.  
 
SDH je poslovno leto uspešno zaključil, saj znaša poslovni izid pred obdavčitvijo 37,5 milijona 
evrov, po uskladitvi za odložene davke pa znaša čisti poslovni izid obračunskega obdobja 31,9 
milijona evrov. Ustvarjenih je bilo 62,7 milijona evrov prihodkov, od tega 88 % finančnih 
prihodkov, katerih  najpomembnejši prihodek predstavljajo prejete dividende. Poslovni odhodki 
so znašali 6,4 milijona evrov, finančni odhodki pa so bili v višini 4,1 milijona evrov. Na odhodkovni 
strani so vključene tudi rezervacije za denacionalizacijo v višini 14,5 milijona evrov, kar znižuje 
poslovni izid.  
 
Leto 2017 je bilo z vidika prejetih dividend rekordno. Družbe z lastniškim deležem Republike 
Slovenije (vključujoč delež ZPIZ v Zavarovalnici Triglav) so za poslovno leto 2016 izplačale 211 
milijonov evrov dividend, kar je za 69 milijonov evrov ali 49 % več kot prejšnje leto. SDH je iz 
udeležbe v dobičku v družbah, v katerih ima sam lastniške deleže, v letu 2017 (za poslovno leto 
2016) prejel 46 milijonov evrov, kar je 2,1 milijona evrov (4,8 %) več kot prejšnje leto.  
 
Vlada je upravi in nadzornemu svetu SDH podelila razrešnico za poslovno leto 2017. V letu 2017 je 
uprava SDH delovala v sestavi Lidija Glavina, predsednica uprave in mag. Nada Drobne Popovič, 
članica uprave. Nadzorni svet SDH je v obdobju od 1. januarja 2017 do 20. julija 2017 deloval v 
sestavi Damjan Belič, predsednik nadzornega sveta, Duško Kos, namestnik predsednika in dr. 
Barbara Smolnikar članica nadzornega sveta. 21. aprila 2017 je pričel mandat članu nadzornega 
sveta Igorju Kržanu. 14. julija 2017 je dr. Barbara Smolnikar podala odstopno izjavo, 21. julija 
2017 pa je bil za člana nadzornega sveta imenovan dr. Andrej Bertoncelj. 14. decembra 2017 je 
mandat člana nadzornega sveta nastopil Janez Vipotnik. Ne glede na spremembe v sestavi 
nadzornega sveta je vlada kot skupščina na podlagi priporočil SDH podala razrešnico tako upravi 
kot nadzornemu svetu.   
 
Vlada je kot skupščina SDH za revizorja SDH in celotne skupine za poslovna leta od 2018 do 2020 
imenovala revizijsko družbo BDO Revizija. Na podlagi javnega zbiranja ponudb se je revizijska 
komisija SDH seznanila s prejetimi ponudbami za storitev redne revizije SDH in celotne skupine 
ter sprejela sklep s katerim je nadzornemu svetu SDH predlagala izbor revizorja za poslovna leta 
od 2018 do 2020. Na podlagi predloga revizijske komisije je nadzorni svet skupščini SDH 
predlagal, da za poslovna leta od 2018 do 2020 za revizorja imenuje omenjeno družbo. 
 
Vir: MF 
 


